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Застраховката се покачва между 16 и 60 лв. в зависимост от
мощността на автомобила и възрастта на водача. Средната
сума, която трябва да си приготвим, е между 250-400 лв.

 толичният кмет Йорданка
Фандъкова нагази дълбоко в
мръсотията с жалбите си за висо-
ките сметки за ток за уличното ос-
ветление в града. Защото там бла-
то не е от вчера - то не се е обра-
зувало нито заради пандемията,
нито заради световните енергий-
ни проблеми.

Много бързо от столичното
ръководство забравиха за сканда-
ла с обществената поръчка, по
която ще се дават рекордните 73
милиона лева за поддръжката на
уличните лампи за четири години
напред. Фрапиращият казус изско-
чи само преди година и половина
с интерпретации доколко е оправ-
дана сумата за тази дейност. Тога-
ва от общината заметоха въпроса,
намериха оправдание и оставиха
столичани с неоснователни надеж-
ди, че ще им просветне по улици-
те. Обаче не се случи.

Като за 73 милиона вече тряб-
ваше златни лампи да пръскат
златни ореоли около себе си. Со-
фия обаче някак остана все така
тъмна, както и преди. Затова и
столичани продължават да заливат
кметството с жалби за неосветени
улици и градинки, които стигат на
моменти до една на всеки час.

Все пак се оказа, че злато има.
Може и да не го виждаме из мрач-
ните улици, но то гради самите
лампи, пълни джобовете на две
фирми, подпомага семейния бюд-
жет на служителите им.

НЯКОЛКО ÄÓÌÈ

Çëàòíà
ïîðú÷êà

Стр. 4

Стр. 2

С

ÍÎÂÀ

ÑÕÅÌÀ

Â ÏÎÌÎÙ

ÍÀ ÒÓÐÈÇÌÀ

ÒÀÑÊÎ ÅÐÌÅÍÊÎÂ:

ÁÎÐÈÑÎÂ

Å ÏÐÈ×ÈÍÀ

ÇÀ ÑÊÚÏÈß ÒÎÊ

ÓÍÃÀÐÈß

ÍÅ ÆÅËÀÅ

ÏÎÂÅ×Å

ÍÀÒÎÂÑÊÈ ÂÎÉÑÊÈ

ÏÅÍÄÀÐÎÂÑÊÈ

ÌÈÍÈÐÀ

ÄÈÀËÎÃÀ

Ñ ÁÚËÃÀÐÈß

»
Õ

“
≈

–
¬

fi

—
¬

fl
“

¿
 

“
”

¿
À

Õ
Œ

ÏÎÑÊÚÏÂÀ „ÃÐÀÆÄÀÍÑÊÀ ÎÒÃÎÂÎÐÍÎÑÒ”

Премиерът Кирил Пет-
ков ще разпореди още днес
проверка на обществената
поръчка за улично осветле-
ние в София на стойност 73
млн. лева. Тя е по повод сиг-
нала за нередности в проце-
дурата и съмнителни разли-
ки в цените за поддръжка на

лампите, оповестени от не-
зависимия общински съвет-
ник Борис Бонев, “Спаси
София”.

Според него Столичната
община плаща на двете фир-
ми, спечелили поръчката,
между 3 и 77 пъти над па-
зарните цени.

Има разлика от над 4200
лева в цената на осветител-
ни тела, разположени на
една и съща улица, но на два
противоположни тротоара.
Мястото е между Минис-
терския съвет и президент-
ството. Именно там минава
границата на различните

зони, стопанисвани от две-
те фирми. От страната на
“Дондуков” 2 осветителни-
те тела струват по 1578
лева, а от страната на “Дон-
дуков” 1 същите лампи из-
лизат по 5755 лева.
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СНИМКА БГНЕС

Първата група участници в 30-ата Национална антарктическа експедиция се завърна у нас.
Те бяха посрещнати от ръководителя на Българския антарктически институт проф. Христо Пимпирев

ПРЕМИЕРЪТ РАЗПОРЕДИ:

Ïðîâåðêà çà êîðóïöèÿ
íà êìåòà Ôàíäúêîâà
Ще се разследват сигнали за източване на милиони от
обществената поръчка за уличното осветление в столицата

ÊÍÑÁ ÈÑÊÀ

1103 ËÅÂÀ

ÌÈÍÈÌÀËÍÀ

ÇÀÏËÀÒÀ



БЪЛГАРИЯ
ПОНЕДЕЛНИК

31 ЯНУАРИ2
2022

Премиерът Кирил Петков
ще разпореди проверка на об-
ществена поръчка за улично
осветление в София на стойност
73 млн. лева. Проверката е по
повод изнесени данни от неза-
висимия общински съветник
Борис Бонев от “Спаси София”
за неколкократно завишени
цени, по които Столичната об-
щина плаща на две частни фир-
ми за поддържане на уличното
осветление.

Според Бонев Столичната
община дава между 3 и 77 пъти
повече от пазарните цени. Фра-
пираща разлика има в стойност-
та на лампите, поставени в бли-
зост до президентството и Ми-
нистерския съвет. Точно там
минава границата между отдел-
ните зони, стопанисвани от две-
те фирми. Оказва се, че от стра-
ната на “Дондуков” 2 освети-
телните тела струват по 1578
лева, а от страната на “Донду-
ков” 1 същите лампи излизат по
5755 лева.

В едната от фирмите средна-

Минималната заплата в България да
е равна на “заплатата за издръжка”,
която към 2021 г. е 1103 лв. За това
настояват от КНСБ в писмо до ми-
нистъра на финансите Асен Василев.
От синдиката припомнят, че едва около
30 на сто от наетите по трудово и слу-
жебно правоотношение получават

Отново се регистрират сиг-
нали за просещи деца в столи-
цата на Националната теле-
фонна линия 116 111. Това
съобщиха от Държавната аген-
ция за закрила на детето
(ДАЗД). За последната седми-
ца са регистрирани два сигна-
ла. Те са предадени към отдел
“Закрила на детето”, който
отговаря за територията, къде-
то са забелязани децата, както
и към групата “Мобилна рабо-
та с деца в риск” за предприе-
мане на незабавни действия.
По информация на Дирекция
“Социално подпомагане” на
място веднага е изпратен екип
социални работници, но на
адреса не са установени деца.

Конфликт на интереси при назначава-
нето на директора на Общинското пред-
приятие “Чиракман” в община Каварна е
открила Антикорупционната комисия след

СНИМКА БГНЕС

Движението по подбалканския път София-Бургас остана затворено с часове заради
тежка катастрофа. При сблъсъка на три леки автомобила загина 70-годишен мъж

та работна заплата е от 7000
лева или 40 лева на час.

Екипът на Бонев е закупил
няколко артикула, предмет на
обществената поръчка, от обик-
новен магазин и е установил
разминавания в цените. Една
клема, например, е струвала 81
стотинки, а общината плаща за
нея 17,55 лева по поръчката.
Общо петте артикула във факту-
рата на сдружението са на стой-
ност 139,70 лева, а за същите
неща общината дава 910 лева.
Общинският съветник призова за
оставка на заместник-кмета по
транспорта Кристиан Кръстев,
който е подписал договорите.

Самият Кръстев коментира
казуса, като обясни, че ценооб-
разуването се базира на два де-
тайла - изграждане и основен
ремонт, а другото било абона-
мент и поддръжка. “Философи-
ята на едната фирма е да дадат
по-високи цени за изграждане, а
другата фирма е дала по-високи
цени за поддръжка и по-ниски
за изграждане. Средната цена за

всяка една е приблизително една
и съща”, оправда се Кръстев.
Затова и с всяка от двете фирми
е подписан анекс към договора,
в който цените се балансирали.
Зам.-кметът заяви, че не може
той да решава как отделни фир-
ми стимулират служителите си
и какви заплати им дават, а раз-

ликата в артикулите обясни с
договорки между фирмите и
техните доставчици. Затова и
Кръстев не смята, че трябва да
подава оставка.

“Когато в София, заради на-
чина на провеждане на общест-
вените поръчки, една улична
лампа от едната страна на ули-

цата струва 1587 лв., а от друга-
та страна на същата улица стру-
ва 5755 лв., значи наистина ни
трябва Антикорупционна коми-
сия с разследващи функции. Час
по-скоро! Законът за КПКОН-
ПИ е огромен приоритет!”, ко-
ментира премиерът Кирил Пет-
ков в социалните мрежи. Той
припомни, че на фона на тези
разкрития общинската админис-
трация твърди, че няма бюджет
да покрие цените на тока и ще
разрежда градския транспорт.

“Когато изчистим корупци-
онните практики, ще има бюд-
жет за всичко”, заяви Петков.

По-късно вчера стана ясно,
че “Вътрешен одит” на Столич-
ната община ще извърши про-
верка на процедурите по избор
на изпълнители за ремонт и из-
граждане на улично осветление
в София по заповед на кмета
Йорданка Фандъкова. В обхва-
та на проверката ще се включат
и направените възлагания на
различни дейности и плащания-
та им до момента.

възнаграждение, което е равно или по-
високо от  “заплатата за издръжка”.
Това налага спешна догонваща полити-
ка по доходите. Част от тази политика
е и минималната заплата, категорични
са от синдиката. Това са справедливи и
достойни искания, които вицепреми-
ерът, министър на финансите и предсе-

дател на НСТС Асен Василев защити
по време на заседанието на тристран-
ката на 27 януари, се казва в писмото.

От КНСБ припомнят, че при всяко
увеличение на минималната заплата
работодателските организации твърдят,
че “ни очаква спад на заетостта, въпре-
ки че данните през последните няколко

години напълно опровергават тези опа-
сения”.

Разликата между най-високата ми-
нимална заплата в ЕС в Люксембург и
най-ниската у нас е 7 пъти, а произво-
дителността на труда на един зает вече
е 50,8% от средното европейско ниво,
или разлика от едва 1,9 пъти.

По инициатива на предсе-
дателя на ДАЗД д-р Елеонора
Лилова през м.г. са организира-
ни няколко междуинституцио-
нални срещи с представители на
Главна дирекция “Национална
полиция”, Столична дирекция
на вътрешните работи и Аген-
цията за социално подпомага-
не. Извършени са съвместни
обходи от два екипа.

През 2021 г. на тел. 116 111
са подадени 51 сигнала за про-
сещи деца, от тях 30 са на те-
риторията на София, 3 са в
Бургас, 4 са във Варна. От на-
чалото на 2022 г. са постъпили
4 сигнала за деца, които про-
сят, като 3 от тях са за София
и един за Стара Загора.

получен сигнал. В него се твърди, че въз
основа на докладна записка от кмета на
Каварна Елена Балтаджиева Общински-
ят съвет е  одобрил конкурс за директор

на предприятието, а впоследствие е под-
писан и договор за назначаването на Ми-
рослав Игнатов. Той пък се оказал съпруг
на роднина на кмета.

Óñòàíîâèõà êîíôëèêò íà èíòåðåñè â îáùèíà Êàâàðíà
Проверката е установила конфликт на

интереси, за което е наложена и парична
глоба от над 10 000 лева. Тя трябва да
бъде платена от кмета.

Íîâè ñèãíàëè
çà ïðîñåùè äåöà

ÊÍÑÁ íàñòîÿâà çà 1103 ëâ. ìèíèìàëíà ðàáîòíà çàïëàòà

Èçòî÷âàò ìèëèîíè îò
îñâåòëåíèåòî íà Ñîôèÿ
Премиерът ще разпореди проверка на скандална
обществена поръчка за уличните лампи в столицата

КОЛАЖ БТВ
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ

Îïîçèöèÿòà ñè ïðàâè
ïîëèòè÷åñêè ïèàðè
è çàëàãà êàïàíè, çà äà
çàäúëáî÷è êðèçàòà,
âìåñòî äà ïîìàãà

Говорителят на кабинета
Лена Бориславова

Голямото предизвикателст-
во за нас като партия е да дока-
жем, че в управлението ще от-
стояваме това, за което сме се
борили години наред, заяви
вицепремиерът и министър на
икономиката и индустрията и
лидер на БСП Корнелия Нино-
ва в радиоинтервю.

“Правителството води це-
ленасочена политика за стаби-
лизиране на икономиката и
средствата, които се генери-
рат, да отидат в социална по-
сока. Държавата трябва да вле-
зе по-силно в държавните
предприятия и изобщо в ико-
номиката. Искаме да докажем,
че държавните предприятия
могат да се управляват добре.
Амбицията ни е за по-добри
резултати, за модернизация на

Корнелия Нинова се срещна с ръководството и разговаря с работниците
във ВМЗ в Сопот. “Основната ни грижа са по-високи заплати за хората
и добри условия на труд”, заяви тя. “Ще положим всички усилия ВМЗ
да се модернизира, да се развива, да осигурява работни места и
достойни доходи, и то в най-кратки срокове”, категорична бе Нинова

производството и най-вече за
увеличаване на доходите на
хората”, заяви Нинова.

Според вицепремиера важ-
но е да има нормален диалог с
работодателите.

“Да седнем и да разговаря-
ме какви са възможностите да
съчетаем техните усилия като
работодатели, но и социалния
вектор в политиката на пра-
вителството, за да може и ра-
ботещите в тези предприятия
да се чувстват добре”, призо-
ва Нинова.

“Разбира се, намесата на
държавата трябва да става на
пазарен принцип. Кризата на-
ложи доста корекции, дори в
европейската политика. Напри-
мер, европейската комисия
промени правилата за държав-

на помощ, отвори ги по-широ-
ко и даде възможност на държа-
вите да приемат допълнителни
мерки”, коментира Нинова.

Според нея
външнотърговските ни пред-
ставители трябва да се акти-

визират, да търсят пазари за
български стоки, да се иконо-
мизира външната политика.

“Досега всяко предприятие
беше оставено да си търси
собствени възможности. Заси-
лената роля на държавата ще

помогне, освен за по-висок
БВП, и за повишаване на до-
ходите. Когато едно предпри-
ятие се развива добре и пече-
ли, ще има средства и за уве-
личаване на заплати”, подчер-
та Нинова.

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

Ïîâå÷å äúðæàâà
â èêîíîìèêàòà

Повече пари за извънболнична меди-
цинска помощ предвижда проектобюд-
жетът на НЗОК за 2022 г., като увеличе-
нието е с 30% в сравнение с 2021 г. Това
стана ясно от думите на здравния ми-
нистър Асена Сербезова. Парите за спе-
циализирана извънболнична помощ пък
са с 33,3% повече от 2021 г.

“Предвидени допълнително 800
000 лв. за високо специализирани дей-
ности, за физиотерапия, рехабилита-
ция - близо 8 млн. лв. Предвидени са
пари за профилактика и извънболнич-
но диспансерно наблюдение, за да се
компенсира влиянието на мерките за
извънредната епидемична обстановка
във времето на ограничени посещения

при специалисти”, поясни Сербезова.
През т.г. са предвидени повече сред-

ства и за клинични изследвания. Плани-
рани са и пари за здравни грижи, осигу-
рявани в дома (т.нар. патронажни грижи)
от медицински сестри и акушерки или
лекарски асистенти. Ще се финансират и
здравни дейности в областта на първич-
ната извънболнична помощ.

В Отворено писмо до управляващи-
те, ръководителите на институции и
гражданите, 435 общопрактикуващи ле-
кари от страната поставят проблемите
си. От писмото става ясно, че 400 об-
щопрактикуващи лекари в страната са
прекратили работа за 1 година, което е
10% към 2020 г. “Огромен е списъкът

от медицински услуги за които няма
определена цена. Ние сме единствени-
те “договорни партньори” на НЗОК,
които извършват цялостното наблюде-
ние и лечение на КОВИД за 1,40-2,20
лв.”, пишат джипитата.

В първичната извънболнична меди-
цинска помощ се извършват над 90%
от консултациите. В болничната и в
специализираната извънболнична по-
мощ тези дейности имат определена и
ясно дефинирана цена, а не са в общия
“пакет”, пише в писмото.

Лекарите искат да отпаднат лимитите
за изследвания и консултации, да бъде
възстановен регулиращият ефект на по-
требителската такса или “въвеждане на

официално доплащане от пациента, на-
пример 20-30% от стойността на услуга-
та”. Медиците предлагат 24-часовото
разположение да бъде отменено, а меди-
цинската помощ да се организира на те-
риториален принцип “чрез разкриване на
дежурни кабинети на издръжката на
държавен и/или общински бюджет или
по договор с НЗОК за тази дейност”.

Лекарите, подписали писмото, при-
помнят, че недобре структурираната и
работеща първична извънболнична ме-
дицинска помощ, се отразява на спеш-
ната и на болничната помощ, като ги
претоварва, влошава диагнастиката на
острите заболявания и контрола на
хроничните.

Ñ 30% âäèãàò ïàðèòå
çà èçâúíáîëíè÷íà ïîìîù
Общопрактикуващи лекари искат официално доплащане от пациента

До юни фериботна връзка ще свързва
Русе и Гюргево, съобщи кметът на Русе
Пенчо Милков. За това са се договорили
министрите на транспорта и на регионал-
ното развитие Николай Събев и Гроздан
Караджов с вицепремиера и транспортен
министър на Румъния Сорин Гриндяну. По
думите на Милков през март трябва да се
подпише регламент за оптимизирано пре-
минаване през границата. Целта е да се
намали присъствието на някои от служби-
те на ГКПП, като ДАИ, БГТОЛ, НАП, и
те да извършват проверките си във вътреш-
ността на страната.

С екипа ми продължаваме да работим
активно и за изграждането на буферен пар-

Жителите на село Ямна, Софийска област, са откъснати от света без път,
дотам дори линейка не може да стигне. За този проблем е алармирал зам.-
председателят на ПГ “БСП за България” Иван Ченчев по време на парла-
ментарния контрол регионалния министър Гроздан Караджов.

“Пътят Етрополе-с. Ямна не само е в лошо състояние, не просто е разбит
и опасен, а такъв път просто няма. Хората няма как да стигнат до града, без
значение дали пеша или с транспорт, дали за работа или за неотложна
помощ. Това, че жителите на красивото село се опитват да развиват ту-
ризъм, а при тази ситуация са обречени, е втори сериозен проблем. Има
опсност и от свлачища, които са четири в района”, подчертава Ченчев.

В края на миналата година жители от Ямна заплашиха с гражданско
неподчинение, ако пътят, по който минават всеки ден, не бъде поправен.
Трасето е ремонтирано преди 36 години. Заради дупките колите се трошат,
автобусите отказват да минават, а камионите за боклук аварират. Местните
от години пишат до различни институции с настояване за ремонт. В селото
живеят близо 200 души, много от тях пътуват всеки ден за работа.

Æèòåëè íà ñîôèéñêî ñåëî
ñà îòêúñíàòè îò ñâåòà

ПЕНЧО МИЛКОВ:

Äî þíè ôåðèáîòíà âðúçêà
ùå ñâúðçâà Ðóñå è Ãþðãåâî

ИВАН ЧЕНЧЕВ:

кинг за 800 автомобила с удобства за шофь-
орите, който да носи икономически ползи
за русенци, подчерта Милков. Що се отнася
до изграждането на нови мостове над Ду-
нав, румънската страна бе категорична, че
това ще се случи, след като се възстанови
работата по проекта Fast Danube, който оси-
гурява добрите условия за целогодишно ко-
рабоплаване, обясни Милков. Ясната ми
визия е следващият мост над Дунава да се
изгради до първия, защото ежегодно през
града ни преминават 800 хил. тира, 370 хил.
автомобила и 14 хил. автобуса, поясни той.
Ще продължаваме да съдействаме на прави-
телството и румънската страна, за да разви-
ем Русе и региона, категоричен е Милков.
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“През февруари се
очаква да има намале-
ние на цените на
дървата за огрев за на-
селението и да достиг-
нат до стойностите от
лятото.” Това заяви
министърът на земеде-
лието Иван Иванов
пред “България он
ер”.

Очаква се днес да
бъдат готови мерките
за намаляването на це-
ните на дървата за ог-
рев. “Нашите раз-
чети показват към мо-
мента, че ръстът на

ЗЕМЕДЕЛСКИЯТ МИНИСТЪР:

Î÷àêâàìå ïðåç ôåâðóàðè äúðâàòà çà îãðåâ äà ïîåâòèíåÿò
цените се дължи основ-
но на спекула”, обясни
още той и посочи, че
мерките ще бъдат обя-
вени публично.

Относно подпомага-
нето на земеделците
Иванов заяви, че тази
година е поискан зави-
шен ресурс в бюджета за
помощи за фермерите.

“Поискали сме
допълнителни помощи
по “де минимис”, как-
то и средства по ковид
мерките в размер на
110 млн. лв.”, съобщи
министърът. “Искам да

призова оранжерийни-
те производители да не
се притесняват - сред-
ствата ще стигнат до
тях и те ще могат да
засеят продукцията
си”, допълни Иванов.

Министърът посочи,
че фокус в работата на
министерството са и
компаниите, които се
занимават с отглеждане
на рози и розопрера-
ботвателите. Той при-
помни, че в началото на
седмица, заедно с ми-
нистър Лорер, са пред-
ставили нов кредитен

продукт разработен от
ББР специално за този
бранш. По думите му
розопроизводителите
могат да очакват
допълнителни средства
от ковид мерките.

“Очаквам стопани-
те да се подготвят до-
бре за кандидатстване-
то, за да могат средст-
вата да стигнат в
пълен размер и кратки
срокове до тях, като
ще водим активен диа-
лог, за да ги подпома-
гаме”, допълни Ива-
нов.

Òðúãíà âòîðà ñõåìà îò
30 ìëí. ëâ. â ïîìîù íà òóðèçìà

Министър Христо Проданов отчете какво е свършил
за първия месец от управлението на ресорното ведомоство

СНИМКА
МИНИСТРЕСТВО НА ТУРИЗМА

Ñ äî 60 ëâ. ïîñêúïâà
„Ãðàæäàíñêà
îòãîâîðíîñò” Статистиката за го-

дишното поскъпване на
храните показва, че най-
голямо е увеличението
при доматите и червени-
те чушки - съответно 55%
и 54%. При другите хра-
нителни продукти е по-
малко, като при олиото
(36%) и брашното (31%)
е най-съществено, а при
млечните продукти е око-
ло 20-25%.

“Ще трябва да свиква-
ме с високите цени на
зеленчуците”, каза предсе-
дателят на Държавната
комисия по стокови бор-
си и тържища Владимир
Иванов пред Нова тв. Той
обясни, че поскъпването
е обвързано с това на газа,
тока и горивата като
цяло. То обаче не е ско-
кообразно, а е по-скоро
устойчив процес.

“В рамките на година СНИМКА ЕМИЛИЯ КОСТАДИНОВА

Íàä 50% ñå ïîâèøè öåíàòà
íà ÷óøêèòå è äîìàòèòå

средният процент на уве-
личение на основната по-
требителска кошница е
17,1 пункта. Наблюдава-
ме един постоянно устой-
чив процес на повишава-
не на цените, който в ни-
какъв случай не е шоков и
рязък”, коментира той.
Иванов обясни, че за шо-
ково поскъпване може да
се говори, ако в рамките

коментира Иванов. Той
каза още, че докато па-
зарът на енергия е толко-
ва неравновесен и не-
предвидим, тенденцията
ще остане и при храните.
По думите му през лято-
то по-скоро ще има
задържане на цените, а не
понижение, като това е
свързано с курсовете при
на фуражите и торовете.

“Няма как да видим
равнища като през 2020
г. По-скоро ще виждаме
такива като през 2021 г.”,
прогнозира той.

на седмица цените се вдиг-
нат със 7, 8, 10 процента.

“Единственият фак-
тор, който задържа ряз-
кото повишаване на цени-
те е ниското платежоспо-
собно търсене и съответ-
но много мощната конку-
рента среда. Но това има
и други негативни после-
дици - ще се появят стоки
с по-ниско качество”,

Министерство на туризма
отвори за кандидатстване вто-
ра схемата в помощ на турис-
тическия сектор. Средствата по

нея са на стойност от 30 млн.
лв. Фирмите ще могат да ком-
пенсират загуби, възникнали
пряко или косвено от наложе-
ните ограничения покрай пан-
демията. Средствата по първа-
та схема, чийто бюджет отново
бе 30 млн. лв., бяха разпределе-
ни в края на миналата година.
Безвъзмездните средства по
настоящата помощ ще се пре-
доставят еднократно и ще се
разпределят на пропорциона-
лен принцип спрямо броя на
подадените и допуснати до раз-
глеждане заявления за подпома-
гане и реализирания оборот без
ДДС през 2019 г., но не повече
от 20% от същия, съобщиха от

Министерствота на туризма.
Крайният срок за кандидатст-
ване изтича на 4 февруари.
Мярката получи одобрение от
ЕК само преди десетина дни.
Веднага след нея бе одобрена и
помощта за туроператорите на
стойност от 6 млн. лв.

Министър Христо Прода-
нов направи отчет за извърше-
на работа за първия месец от
управлението на Министерст-
во на туризма. Заедно с парт-
ньорите от коалиционното
споразумение са договорени
по-добри условия за кредити-
ране на бранша от страна на
ББР. Прието бе предложение-
то за запазване на ставката от

9% ДДС за ресторантьори,
книги и бебешки стоки до края
на 2022 г. Мярката за помощи
60/40 за туристическия бранш
е удължена до края на 2022 г.
Направено е и предложение
ваучерите за храна да могат да
бъдат използвани и за турис-
тически услуги, за което се
чака одобрение.

Както вече стана известно
легендарният български футбо-
лист Христо Стоичков ще
бъде едно от лицата на Бълга-
рия пред света. Това стана след
среща с министър Проданов.

За месец Проданов е напра-
вил 50 официални и работни
срещи с представители на

бранша, асоциации и други
организации. Бизнесът има
проблеми с кадрите, несигур-
ността породена от заповеди-
те, които се издават от Мини-
стерството на здравеопазване-
то, липсата на подкрепа от
страна на държавния сектор,
проблемите с инфраструктура-
та, имиджа на страната, визо-
вия режим, рекламата, липсата
на контрол от страна на
държавния сектор.

На срещите се е коменти-
рало обединението на секто-
ра, за да може браншът заедно
с Министерство на туризма да
решават заедно, бързо и каче-
ствено проблемите в туризма.

Шофьорите трябва да плащат по-скъпа “Гражданска
отговорност” тази година. Задължителната застраховка
се покачва от 15-16 лева до 60 лева - в зависимост от
мощността на автомобила и възрастта на водача. Застра-
хователи обясняват, че за автомобил, който е с около 100
конски сили и 1600 кубика, за тази година “Гражданската
отговорност” се покачва с около 50 лв., но през 2020 и
2021 г. полицата била намаляла - с общо с около 57 лв.
Проверка показва, че средната сума, която трябва да
приготвим за застраховката през тази година е между
250-400 лв. в зависимост от стажа на шофьора, видът на
колата, населеното място и избраната компания. Инди-
видуална оценка и цена за всеки шофьор ще е възможна
едва след въвеждането на системата “бонус-малус”. Този
процес обаче буксува от години.

Коментар на 8 стр.
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“Една от основните задачи
ни е да има прозрачност, пред-
видимост, ефективност в управ-
лението на “Булгаргаз”. Проме-
ните в цените повдигат въпроса
доколко рационални и логични
са те. И първата задача, която
имаме е да преценим дали реше-
нията, които са вземани в ком-
панията са прекалено консерва-
тивни, прекалено агресивни и
дали могат да бъдат по-баланси-
рани”.

Това заяви пред БТВ новия
шеф на борда на директорите на
държавния газов доставчик Иван
Топчийски. Ние трябва да вле-
зем, да проучим документите, да
преценим доколко са издържа-
ни и дали могат да бъдат подо-
брени. Не бих искал да комен-
тирам действията  на старото
ръководство, те са управлявали
компанията, те са обект на про-
верки и си носят отговорност-
та, допълни Топчийски.

По негова предварителна
информация имало вариант да
се получава повече азерски газ.
Вариантът бил получаване на
газа на различни точки, но било
важно и да се оптимизира мик-
са, като се използва газът от
хранилището в Чирен, азерски

НОВИЯТ ШЕФ В „БУЛГАРГАЗ”:

Öåíàòà íà ãàçà å
óâåëè÷åíà íåëîãè÷íî
Подмениха напълно ръководството на държавния доставчик

Националната статистика отчете ръст на цените с 79,7 % за година  при

производството и разпределението на електрическа и топлоенергия и газ. В

преработващата промишленост цените са скочили  с 16,2 на сто, и в добивната

промишленост -

с 9,4 на сто, съобщи Националният статистически институт.

Общият индекс на цените на производител в промишлеността през декември 2021

г. се увеличава с 30,8 на сто в сравнение със същия месец на 2020 година. В прера-

ботващата промишленост значителен ръст е отчетен при производството на

основни метали - с 34,4 на сто, производството на химични продукти - с 29,2 на

сто, производството на дървен материал и изделия от него (без мебели) - с 24,7

на сто, и производството на изделия от каучук и пластмаси - със 17,8 на сто.

Ñèíüîòî ãîðèâî ñ 80% ïî-ñêúïî
Иван Топчийски

“Мораториумът върху цените на
тока за битовите потребители би тряб-
вало да отпадне с формирането на но-
вия състав на Комисията за енергийно и
водно регулиране (КЕВР)”. Това заяви
премиерът Кирил Петков.

Премиерът за пореден път заяви, че
комисията безкритично е одобрявала
повишение в цените на електричеството
и природния газ. Това би следвало да се
коригира след влизането на нови хора в
състава на енергийния регулатор.

Миналата седмица парламентът
реши, че КЕВР вече ще се състои от пет,

БНБ рязко понижи
очакванията си за расте-
жа на българската иконо-
мика през 2022 г., като в
същото време повиши
прогнозата си за темпа на
инфлацията. Това става
ясно от нейния последен
макроикономически до-
клад. Числата в него ярко
контрастират на прогно-
зите, заложени от финан-
совото министерство
към бюджетната рамка за
2022 г.

Според БНБ брутни-
ят вътрешен продукт на
България тази година ще
се увеличи само с 3,6%
спрямо очакванията на
новата власт за повише-
ние от 4,8%. Прогнозата
на банката е под тази на
Европейската комисия и
лежи на предвижданията
за висока инфлация, коя-
то ще свие потребление-
то на домакинствата и
инвестициите на фирми-
те. Тя взема предвид и
забавянето на одобрени-
ето на Плана за възста-
новяване на страната.
Очакванията на БНБ са
ревизирани с 1,1 пр.
пункта надолу спрямо
прогнозата отпреди три
месеца.

Централната банка

Ìîðàòîðèóìúò ïðèêëþ÷âà
ñ íîâàòà ÊÅÂÐ

а не от девет членове. За нов шеф на
комисията се спряга сегашният зам.-ми-
нистър на енергетиката Станислав То-
доров. Той трябва да замени на поста
Иван Иванов.

“Мораториумът ще отпадне в момен-
та когато КЕВР бъде с нови хора, които
да направят пълния анализ, така че да
сме сигурни, че техните решения защи-
тават всички български граждани”, за-
яви Петков. Той допълни, че работещ
регулатор е такъв, който се опитва да
разбере защо се налага цените да се
увеличават.

Брутният външен дълг на България
(частен и държавен) към 30 ноември
2021 г. възлиза на 42,012 млрд. евро,
което е с 6,8% (2,662 млрд. евро) пове-
че в сравнение с година по-рано (39,349
млрд. евро, 64,2% от БВП). Така той
представлява 64% от прогнозния БВП
на страната, показват предварителните
данни на Централната банка.

Нейните експерти изчисляват, че
към края на ноември краткосрочните
задължения са 6,677 млрд. евро и се
увеличават със 17,2% (979,5 млн. евро)
спрямо година по-рано. По данни на
БНБ дългосрочните задължения възли-
зат на 35,334 млрд. евро и растат с 5%

Âúíøíèÿò äúëã ñå óâåëè÷è
ñ 6,8 íà ñòî çà ãîäèíà

(1,683 млрд. евро) спрямо края на но-
ември 2020 г. Към 30 ноември минала-
та година 63,2% (26,571 млрд. евро) от
брутните външни задължения са с ос-
татъчен матуритет над една година. В
евро са деноминирани 82,4% от брут-
ните външни задължения, при 84,3%
година по-рано.

Брутният външен дълг на сектор
Държавно управление в края на ноем-
ври е 8,254 млрд. евро. За една година
той расте с 2,7% (220 млн. евро).
Външните задължения на централната
банка са 2,072 млрд. евро и се повиша-
ват със 150,3% (1,244 млрд. евро) спря-
мо края на ноември 2020 г.

ÁÍÁ î÷àêâà ïî-âèñîêà èíôëàöèÿ

СНИМКА БГНЕС

очаква тази година из-
носът на български сто-
ки и услуги да бъде по-
голям от вноса и да до-
принесе положително за
българската икономика.

Очакванията са ин-
флацията да се ускори
през първите шест месе-
ца на годината и да
надхвърли 10%, а към
края на 2022-а да се за-
бави и достигне ниво от
около 7,5%. Последната
прогноза е значително
по-висока от тази в пре-
дишния доклад на БНБ,
като за това влияние
оказва и различната ме-
тодология, на която се
базира банката сега.
Прогнозата е и доста над
посочените в проекта за

Бюджет 2022 5,6% ин-
флация за тази година.

За следващата година
БНБ очаква растежът на
БВП да се ускори до
4,5%, което е лека реви-
зия нагоре спрямо пре-
дишния доклад. Основни-
те рискове пред прогно-
зата на БНБ са свързани
с възможно отлагане на
изпълнението на инвес-
тиционни проекти, фи-
нансирани с национални
средства, по-бавен от за-
ложения в прогнозата
темп на усвояване на
средствата по европей-
ски програми, както и
забавено изпълнение на
инвестиционните проек-
ти от Плана за възстано-
вяване.

газ и доставките от “Газпром”.
Дори да приемем, че количе-

ствата са такива, каквито са,
използването на различните ко-
личества може да направи голя-
ма разлика за крайния потреби-
тел, защото имаме регулиран
пазар, има пазар, който е свобо-
ден.

Цената в момента е висока
или е по-скоро увеличена по
начин, който не изглежда логи-
чен, вследствие на политиката,
която е водена. Тя може да е

прекалено консервативна или
прекалено агресивна. Важно е
да видим какви са презумпциите
при формирането й и увеличе-
нието да бъде плавно и следст-
вие на всичките възможности.

Като борд първата задача ще
е оперативна, да видим какво е
състоянието, паралелно са стра-
тегическите стъпки, те ще бъдат
направени заедно с министерст-
вото на енергетиката, с преми-
ера, така коментира председате-
ля на борда предстоящите пре-
говори за нов договор с “Газ-
пром”. Говорим за различни
нива на комуникация - търгов-

ска, политическа, дипломатиче-
ска, заяви Топчийски.

Както е известно късно в
петък Българският енергиен
холдинг освободи целия борд на
директорите на “Булгаргаз”,
става ясно от документите от
Търговския регистър. От борда
са освободени изпълнителният
директор на газовата компания
Николаи? Ангелов Павлов и ос-
таналите членове на борда -
Светослав Танев Делчев, Диана
Стоянова Бонева, Илиян Кири-
лов Дуков, Николай Атанасов
Дончев. В новия борд са назна-
чени Людмил Венциславов Йо-

цов, Анжела Светославова Сла-
вова, Антон Йорданов Адамов,
Иван Димитров Топчии?ски,
Стефан Пандов Войнов. За пред-
седател е избран Иван Топчий-
ски, а за изпълнителен директор
Людмил Иоцов.

Рокадата в “Булгаргаз се
случва след два месеца критики
от енергийния и финансовия
министри Александър Николов
и Асен Василев и премиера
Кирил Петков. Те няколко пъти
посочиха, че ДБулгаргазУ не
миксира добре газовите достав-
ки за страната и изнася за Румъ-
ния по-евтината енергия от хра-
нилището в Чирен, вместо от
нея да се възползват български-
те потребители. Дружеството
отхвърли обвиненията. Според
новата власт “Булгаргаз” не е
направил всичко възможно да се
възползва от по-голям обем до-
ставки на азерския газ въпреки
все още непостроената газова
връзка с Гърция.

Премиерът Кирил Петков
приветства кадровите промени
в държавният газов доставчик, а
според енергийния експерт
Иван Хиновски те ще отпушат
доставките на азерски газ за
България.
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Ïðåèçáðàõà
Ñåðäæî Ìàòàðåëà
çà ïðåçèäåíò íà Èòàëèÿ

Унгария смята за неуместно в на-
стоящата ситуация да разполага
допълнителни сили на НАТО на своя
територия. Това каза пред “Инфора-
дио” министърът на отбраната Тибор
Бенке. Според него ситуацията около
Украйна не представлява непосредст-
вена опасност за Унгария и затова
Будапеща не се нуждае от допълнител-
ни сили на НАТО. Бенке отбеляза, че
според унгарската армия преместване-
то на руските войски по украинската
граница не показва, че Русия иска да
атакува Украйна.

По-рано румънският президент Кла-
ус Йоханис каза, че страната му е гото-
ва да приеме повече войски на НАТО.

“Чрез Министерството на външни-

Нападение срещу
колумбийски губернатор

Двама полицаи загинаха и

трима бяха ранени от самоделна

бомба, избухнара по пътя на кор-

тежа на губернатора на колум-

бийския департамент Какета,

съобщи началникът на полицията

генерал Хорхе Варгас. “Осъждаме

отвратителния терористичен

акт”, написа той в социалните

мрежи. Според шефа на колумбий-

ската полиция служителите на

реда са осигурили безопасността

на губернатора, чийто кортеж е

обикалял региона.

13 жертви
на катастрофа в Мексико

Най-малко 13 души са загина-

ли, след като автобус, превозващ

поклонници към религиозен храм в

Мексико, се е преобърнал, съобщи-

ха властите. Двама от загинали-

те са били непълнолетни. Ранени

са други десет души. Смъртонос-

ните пътни инциденти не са ряд-

кост в Мексико.

Откриха 16 души
в безсъзнание в хотел

Най-малко 16 души са откри-

ти в безсъзнание до плувния ба-

сейн в хотел в град Марисвил,

щата Охайо. Това съобщи местна-

та телевизионна мрежа СиБиЕс,

като се позова на полицията. 14

от тях са били хоспитализирани

незабавно, а на други двама е

оказана лекарска помощ на мяс-

то. По предварителни данни симп-

томите им са включвали парене в

гърлото и силно замайване. Все

още няма информация за причина-

та за инцидента. Евакуирани са

всички гости на хотела. Властите

разследват случилото се.

Задържаха американка,
ръководила група на
„Ислямска държава”

Американка е била арестувана

и обвинена в организирането и

ръководенето на изцяло женски

батальон на групировката “Ис-

лямска държава”. Алисън Флюк-

Екрен е обучавала жени и деца да

използват автомати АК-47 и

самоубийствени колани-бомби в

Сирия. Тя е заподозряна във вер-

буване на оперативни работници

за потенциална бъдеща атака в

колежански кампус в САЩ. Ако

бъде осъдена, може да получи до

20 години затвор.

ÊÍÄÐ èçñòðåëÿ
ïîðåäíà ðàêåòà

След седмица неуспешни
гласувания сегашният итали-
ански държавен глава Серд-
жо Матарела бе преизбран
за втори седемгодишен ман-
дат. С това се слага край на
продължителната политиче-
ска криза в страната. Мата-
рела бе избран на осмия
кръг на гласуването, като
успя да събере 759 гласа.

Членовете на парламен-
та избухнаха в аплодисмен-
ти, когато 80-годишният Ма-

Северна Корея изстреля
нов неидентифициран сна-
ряд към Японско море. Това
е седмият за последните
седмици, уточни информа-
ционната агенция “Йон-
хап”.

На заседание на Полит-
бюро на Работническата
партия на Корея на 20 яну-
ари севернокорейският ли-
дер Ким Чен-ун обяви не-
обходимостта от подготов-
ка за дългосрочна конфрон-
тация със САЩ и намекна
за възможността за възоб-

те работи изпращаме официално иска-
не до нашите колеги от алианса и
ОССЕ, в което ги призоваваме да обяс-
нят как възнамеряват да изпълнят ан-
гажимента си да не укрепват своята
сигурност за сметка на сигурността на
другите”, заяви руският външен ми-
нистър Сергей Лавров по руската
държавна телевизия. “Ако не възнаме-
ряват да го направят, трябва да обяс-
нят защо. Това ще бъде ключов въпрос
при определянето на бъдещите ни
предложения, които ще докладваме на
президента Путин”, каза Лавров.

Путин заяви в петък, че САЩ и
НАТО не са отговорили на основните
искания на Москва за сигурността, но
руската страна е готова да продължи

разговорите.
Украинският външен министър

Дмитро Кулеба каза в интервю за аме-
риканското издание Vice, че страната
“вече страда икономически и отслабва
заради паниката, която се разпростра-
нява в обществото”. Според ръководи-
теля на украинското външно минис-
терство пазарите и хората трябва да
разберат, че Киев и неговите партнь-
ори работят, за да предотвратят “най-
лошия сценарий”.

Френският му колега Жан-Ив льо
Дриан заяви в събота, че ще посети
Украйна заедно с германската външна
министърка Аналена Бербок на 7 и 8
февруари. Той е уверил Кулеба “в
пълната подкрепа и солидарност на
Франция с Украйна”. “Мобилизацията
продължава, особено в нормандския
формат, за деескалация на напрежени-
ето”, добави льо Дриан.

Óíãàðèÿ íå æåëàå
ïîâå÷å íàòîâñêè âîéñêè
Москва ще поиска допълнителни
разяснения от алианса

В Португалия завършиха
предсрочните парламентарни
избори. Основни претенденти
в надпреварата са досегашната
лява коалиция и дясната
партия Социалдемократи

СНИМКИ БГНЕС

При победа есента републиканците ще поискат компенсации от Китай заради коронавируса,
обяви Доналд Тръмп на предизборна проява в Тексас, САЩ. Той не пропусна да обвини
Джо Байдън, че води Америка към Трета световна война

тарела, чийто първи мандат
приключва на 3 февруари,
получи необходимите гласо-
ве на осмия тур от гласува-
нето, което раздели прави-
телството на националното
единство в Рим.

До развръзката се стиг-
на, след като по-рано депу-
тати подканиха 80-годишния
президент, който е заявявал,
че не иска втори мандат, да
промени решението си и да
приеме да бъде преизбран.

новяване ядрени опити.
 От Комитета на начал-

ниците на щабовете на
Южна Корея съобщиха, че
следят съответните движе-
ния на територията на
КНДР. Те изразиха мнение,
че изстреляният снаряд
може да бъде балистична
ракета със среден обсег.

Президентът на Южна
Корея Мун Дже Ин призо-
ва Пхенян да спре да създа-
ва напрежение в региона и
да отговори на призивите за
възобновяване на диалога.
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Турският президент Реджеп Тайип Ердо-
ган заплаши медии в страната със съдебни
действия заради съдържание, “несъвмести-
мо с националните и моралните ценности”.
Лидерът заяви в указ, че “е станало необхо-
димо да се вземат необходимите мерки за
защита на семействата, децата и младежите
от вредно медийно съдържание”. Той при-
зова властите да предприемат “законови дей-
ствия” срещу “разрушителното въздейст-
вие” на някои медийни материали, без да
пояснява какво би означавало това. Крити-

Вот на недоверие срещу пра-
вителството на Кириакос Мицо-
такис поиска лидерът на гръцката
опозиция Алексис Ципрас. Бит-
ката в парламента започна в 18 ч.
в събота и трябваше да завърши в
неделя със сблъсък на политичес-
ки лидери и поименно гласуване.
Очакваше се “против” предложе-

Åðäîãàí çàïëàøè òóðñêèòå ìåäèè Ãðúöêèÿò ïàðëàìåíò
ãëàñóâà âîò íà íåäîâåðèå

Хиляди шофьори на ками-
они и други протестиращи
са се събрали от събота на
хълма на парламента в Ота-
ва, за да призоват за прекра-
тяване на задължителните
ваксинации и други ограни-
чения, свързани с коронави-
руса, съобщи телевизионни-
ят канал “СиБиСи нюз”.
Всички те са от провинции-

те с консервативно управле-
ние - Алберта, Манитоба,
Саскачуан и др.

Към “Конвой на свобода-
та” са се присъединили и
стотици шофьори на камио-
ни от САЩ. Организатори-
те призовават за мирни дей-
ствия, а полицията е в пови-
шена готовност.

Канадският министър-

председател Джъстин Трюдо
и семейството му са проме-
нили местожителството си
от съображения за сигурност
заради продължаващите про-
тести срещу ограниченията
за КОВИД-19, съобщи “Си-
БиСи нюз”, позовавайки се
на свои източници.

Според телевизионния ка-
нал вчерашния ден в центъра

на града се очаквало да при-
стигнат още хора, тъй като
шофьорите на камиони, кои-
то започнаха акцията, и тех-
ните поддръжници напускат
сборните пунктове в източна-
та и западната част на Отава
и се отправят към парламен-
тарния хълм. Камионите, ко-
ито са се събрали на улица
“Уелингтън” пред сградата

на парламента, са украсени
с плакати, критикуващи са-
нитарните мерки и премие-
ра Джъстин Трюдо. До ре-
дакционното приключване на
броя нямаше допълнителна
информация, освен че про-
тестът е бил мирен.

Припомняме, че 87% от
населението на Канада е вак-
синирано.

„Êîíâîé íà ñâîáîäàòà” èñêà
îòìÿíà íà âàêñèíèòå â Êàíàäà
Премиерът Джъстин Трюдо напусна резиденцията си заради протести

ците заявиха, че това е поредният опит за
ограничаване на свободата на словото в на-
вечерието на изборите догодина. Фарук Бил-
диричи, журналист ветеран и медиен омбуд-
сман, обвини Ердоган, че е обявил “военно
положение срещу медиите”.

Държавният глава уволни министъра на
правосъдието и ръководителя на държав-
ната статистическа агенция, след като тя
публикува официални данни, според кои-
то инфлацията през миналата година е до-
стигнала 19-годишен връх.

нието да гласуват 157-те депута-
ти на “Нова демокрация”.

Като причини за вота бяха
изтъкнати несправяне на прави-
телството със сложната зимна
обстановка от началото на ми-
налата седмица, управлението
на кризата с пандемията и висо-
ките цени.

169-годишнината от
рождението на Хосе
Марти - поет, революци-
онер, писател, публи-

цист, философ и борец
за независимост на
Куба, събра на 28 януа-
ри в София приятели на
Острова на свободата.
Проявата бе организи-
рана от посолството на
Република Куба.

Пред паметника на
Хосе Марти венци и цве-
тя поднесоха посланичка-
та на Куба Н. Пр. Кари-
дад Ямира Куето,
съпругът й - консул Дис-
наел Мартинес, председа-
телката на Съюза на

българските журналисти
Снежана Тодорова, пред-
седателят на градската
организация на Българ-
ския антифашистки съюз
Борис Цветков,  почетни-
ят председател и предсе-
дателят на Асоциация за

приятелство “България -
Куба” Станка Шопова и
Тамара Такова, предста-
вители на община “Из-
грев”. Стихове на поета-
революционер чуха мно-
го кубинци, живеещи у
нас, и българи, свързали

живота и съдбата си с Ос-
трова на свободата.

На тържествена це-
ремония в посолството
на Република Куба бяха
наградени победителите
в конкурса “Куба - близ-
ка и далечна”.

Ãîäèøíèíàòà íà Õîñå Ìàðòè ñúáðà ïðèÿòåëè íà Êóáà

СНИМКА АВТОРКАТА
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“Това някаква шега ли е?” С тези думи кметът
на Киев Виталий Кличко посрещна “щедрата”
германска военна подкрепа - 5000 каски, ако се
стигне до ескалация на напрежението с Русия.
Известният украински боксьор добавя иронично:
“Какво ли ще ни изпратят след това!? Възглав-
ници!?”

Още по-комично е, че обещаните каски са
придружени с посланието на германския ми-
нистър на отбраната Кристин Ламбрехт, че
така Германия изпраща много ясен сигнал, че е
редом до Украйна на фона на нарастващото
напрежение с Русия.

Социалните мрежи адекватно реагираха с
насмешка. Една асоциация ни препраща към скан-
дална реклама от 2019 г., която рекламира кас-
ки, но такива за колоездене. Слоганът е: “Из-
глежда като лайно, но спасява живота ми!”
Цитатът е точен.

Междувременно стана ясно, че, освен каски,
Берлин ще предостави на Украйна също полева
болница и противогази. Но затова пък катего-
рично отказва да снабдява Украйна с оръжия.

Защо?
Освен че кучето е заровено другаде, то си

има дълга газова опашка. Едва ли има по-непод-
ходящ момент за Берлин да бъде въвличан във
военните амбиции на САЩ и НАТО. Причините
се крият между историческото бреме на Герма-
ния и неясното “зелено” енергийно бъдеще на
страната.

В деня, в който цял свят почиташе жертви-
те на Холокоста, говорителят на Държавния
департамент на САЩ Нед Прайс предупреди:
“Северен поток 2” няма да се реализира, ако по
един или друг начин Русия атакува Украйна!”

“Северен поток 2” е предназначен да удвои
количеството газ от Русия към Германия, а Ук-
райна остава извън новите газови трасета, ко-
ито така или иначе ще я заобиколят. Стойност-
та на проекта е 11 млрд. долара и изпълнението
му започна през 2015 г., когато канцлер беше
Ангела Меркел.

Германската “желязна лейди” беше ентусиа-
зиран поддръжник на изграждането му с обеща-
нието, че по новата тръба ще се достави евтин
газ за 26 милиона домакинства в Германия. Най-
голямата икономика в ЕС силно се нуждае от
нови енергийни източници, след като в началото
на годината спря още три от последните си
шест атомни централи.

Изненадващо или не, след като Вашингтон
скръцна със зъби срещу “Северен поток 2” обаче,
Берлин втвърди тона срещу Москва.

“Всичко е на масата”, предупреди канцлерът
Олаф Шолц, като посочи, че това се отнася вклю-
чително и за съдбата на енергийния проект.

Но да се върнем на Нед Прайс, който наред
със заплахите към новата тръба посочи, че в
момента се обсъжда и как да се преодолее енер-
гийният недостиг в Германия.

Да, американците могат да доставят втеч-
нен газ, но дори целият световен добив на втеч-
нено гориво да бъде пратен към Германия, това
пак няма да компенсира нито количествата,
нито цените на руските доставки.

Възелът изглежда все по-дебел. Емирът на
Катар Тамим Бин Хамад Ал-Тани ще посети
Белия дом в края на месеца. Там ще се обсъжда
стабилността на глобалните енергийни достав-
ки. Катар е един от основните алтернативни
доставчици на газ. Остава да чакаме и урежда-
нето на газови доставки от Луната за Герма-
ния.

И за да не я обвинят в зависимост от Русия,
Германия залитна пак към САЩ, в ущърб на своя
интерес.

Цайтнот, хер Шолц!

Златна поръчка
От стр. 1

Нови разкрития по-
казват завишаване на
цени в същия скандален
конкурс, необясними
разлики в сметки, висо-
ки заплати - изобщо,
класическа картина на
развитието на една об-
ществена поръчка у нас.
Цялото това великоле-
пие, което трябва да
залее частните фирми,
спечелили търга на Сто-

личната община, не е
безплатно. То е в ущърб
на всички столичани.
Един път ги ощетява
чрез плащането на ми-
лионите левове, втори
път - с факта, че фирми-
те не си вършат работа-
та по договорите.

И тук пак идва
въпросът за баницата и
лудите. Частните фирми
могат да поискат какви-
то решат суми, за да
работят. Или да не ра-

ботят. Въпросите тук са
кой и защо им ги дава.
Къде е контролът? Как-
то и - има ли корупция
и на какво ниво е тя?

Ако кметът Фандъ-
кова не се беше оплела
с търга и договорите за
поддържане на улично-
то осветление през по-
следната година и поло-
вина или поне беше оси-
гурила светли улици,
сега щеше да има очи да
се жалва от високите

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

сметки за лампите. Оба-
че тя е в друго, доста
по-неизгодно положе-
ние. В момента иска
пари за всичко, без да е
изпълнила своята част
от ангажимента. Редно
е, когато се хвалиш, че
си успешен кмет, да мо-
жеш да се справиш и в
трудни ситуации, вмес-
то да тропаш с крак как
държавата ти е длъжна.
Не може и все да няма
виновни.

Брашнени чували
Мая ЙОВАНОВСКА

На фона на кризата и
невижданата повече от
десетилетие инфлация,
дължаща се основно на
поскъпването на енерго-
носителите, поредната
“добра” новина сюрпри-
зира българите. Задължи-
телната застраховка
“Гражданска отговор-

ност” пак поскъпва. Уве-
личението е между 16 и
60 лева в зависимост от
мощността на автомоби-
ла и възрастта на водача.

И така, съгласни или
не, шофьорите ще тряб-
ва да платят повече за
застраховка тази година.
Каква е логиката на това
поредно увеличаване - не
е ясно. Все пак не става
въпрос за интензивно
енергоемко производст-
во? Освен това за по-
следната година, докато
повечето домакинствата
буквално свиха потреб-
лението си до най-необ-
ходимото (на някои и за
това не им стигат дохо-
дите), а много фирми
буквално стигнаха до
фалит, застрахователите

пак са на печалба. За
първите шест месеца на
2021 г. те отчетоха 13%
ръст на приходите. Кон-
кретно нарастването на
приходите от задължи-
телната застраховка
“Гражданска отговор-
ност” е 6,1% на годишна
база. У нас регистрира-
ните автомобили са
поне 4 милиона. Само в
София дневно се движат
близо един милион пре-
возни средства.

Брокери обясняват,
че увеличението е зара-
ди предишно леко нама-
ление, което сега се ком-
пенсирало. Докато ние
стремглаво обедняхме в
последните две години,
някои направиха луди
пари. Например банки-

те. Явно и застраховате-
лите искат същото.

И всеки, който ни
тупа като брашнени чу-
вали, има своите непо-
клатими финансови ар-
гументи и претенции за
вдигането на цените.
Сякаш на обикновения
българин сметките за
каквото се сетите не се
вдигнаха.

Всеки ни дере кожата,
а ние от кого да вземем
недостигащото ни, какво
да направим, за да не фа-
лираме? То пък по закон
физическите лица не мо-
гат да фалират, само фир-
мите. А може би трябва
да спрем да си плащаме
данъците с аргумента, че
токът, газът, парното,
храните са ни скъпи?
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Цените, обедняването и доходите са реалните
проблеми на хората и грижата ни е именно за тях,
заяви вицепремиерът и министър на икономиката по БНТ

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

Новата власт връща ролята
на държавата, подема борба с
монополите и защитава соци-
алната държава - такива са и
вижданията на БСП от години,
които сега се реализират. Ние
сме социалният стълб в прави-
телството и държим на социал-
ния вектор. Това заяви вицепре-
миерът и министър на иконо-
миката и индустрията Корне-
лия Нинова в предаването “Де-
нят започва” с Георги Любе-
нов” по БНТ.

Според нея чрез предвидено-
то увеличение на социалните
плащания в бюджета правител-
ството показва, че започва корен-
но нова политика, с която се
връща ролята на социалната
държава.“Знам, че това не е всич-
ко, което хората очакват. Не мо-
жем с магическа пръчка да ре-
шим всички проблеми, но това
са първи стъпки, които показват
че има промяна в същността на
политиката”, допълни тя.

Натрупаха се няколко кризи
- здравна, икономическа, соци-
ална, има отворени много соци-
ални въпроси и затова в прави-
телството имаме програма от
мерки за справяне с тях, анали-
зира ситуацията Нинова. Пред-
приетите мерки показват воля
за решаване на тези кризи, по-
сочи тя и изтъкна, че в бюджета
са заложени много нови предло-
жения. Цените, обедняването и
доходите - това са реалните
проблеми на хората и всичко,
което посочих, е грижа именно
за тях, подчерта Нинова.

По нейните думи в бюджета
за 2022 г. е предвидено двойно
увеличаване на капиталовите
инвестиции, на ролята на държа-
вата в икономиката - от 2,9% от
БВП на 5,8%. Тя посочи, че тези
инвестиции отиват целево за со-
циални дейности. “Най-накрая

ще имаме безплатни
детски градини и ясли

Ще има компенсация на ро-
дители, които не могат да наме-
рят места в детски градини и
ясли. Освен това - 70 млн. лв.
инвестиции в строителство на
нови детски градини и ясли. Това,
освен социална политика, е еле-
мент от нашата политика, който
влияе на ужасната демографска
катастрофа. Друго, което за нас
като партия е важно в това пра-
вителство и отстоявахме - мал-
ките общински болници в отда-
лечените места да бъдат защите-
ни, сега започва да се случва.
Предвидено е финансиране за
такива болници извън финанси-
рането на здравната каса”, отбе-
ляза Корнелия Нинова.

Относно бюджета за 2022 г.
вицепремиерът обясни, че пра-
вителството показва ясна воля за
справяне с кризите. Тя напомни,

че е предвидено увеличение на
капиталовите инвестиции на об-
щините с 30%. Това ще е в по-
мощ за разрешаване на пробле-
ми като този с високите сметки
за ток, заради който много насе-
лени места въведоха режим на
уличното осветление или проме-
ни в градския транспорт.

“Работниците са също наш
приоритет, защото сме заявили,
че ще сме социалният стълб в
правителството. Увеличава се
минималната работна заплата,
увеличава се обезщетението, ако
изпаднеш и станеш безработен
от 12 на 18 лв. на ден, ваучери-
те за храна на работниците - от
80 на 200 лв., като с тях ще мо-
гат да си плащат и комунални
услуги. Предвиждаме неплате-
ният отпуск, който хората бяха
принудени да си вземат заради
КОВИД-кризата, да се отчита
като трудов стаж”, каза още
Корнелия Нинова. За младите
хора тя посочи увеличението на
втората година на майчинство-
то от 650 на 710 лв., както и се
увеличава помощта за отглежда-
не на дете - на едно дете 10 лв.,
на две - 20 лв., на три - 30 лв.

“Радвам се, че мога да обяс-
ня за битката с мобилните опе-
ратори, защото много хора ми
пишат: “Вие обещахте да не се
вдигат цените, пък вижте какво
става”, каза Нинова. Мобилни-
те оператори искаха да вдигнат
цените двойно - за 2020 и 2021
г. със задна дата. Това е неза-
конно.  “Затова ние го спряхме,
издадох заповед, съдът я уважи
и спряхме това увеличение. Но
мобилните оператори имат пра-
во по договорите, които са под-
писали с клиентите си, да увели-
чат цените един път само за
2021 г.”, обясни Нинова            и
посочи, че сега сметките са ак-
туализирани само веднъж с ин-
флационния индекс, каквото
право имат операторите по до-
говорите с абонатите.

“Захванахме

голяма битка и
с колекторските фирми

За първи път написахме за-
кон за колекторските фирми и
през февруари той ще влезе в
парламента”, подчерта вицепре-
миерът. Нинова обясни, че сега
всякакви хора и фирми ходят по
села и градове, тормозят народа
и упражняват психически и
физически натиск: “Ако имаш да
даваш 10 лв., начисляват ти бе-
зумни такси и лихви, имаш да
даваш 460 лв.”, посочи Нинова.

По нейните думи в този за-
кон всичко е регулирано. Първо,
ще има регистър на тези фирми.
Второ, ще могат да го правят
само фирми с капитал поне 500
хил. лв. Трето, тези фирми имат
ограничение в дейността - по кое

време могат да търсят длъжни-
ка; по какъв начин могат да
търсят вземането; длъжникът
трябва да е предварително ин-
формиран от кредитора; могат
да направят писмени възраже-
ния, а щом длъжникът направи
писмено възражение - производ-
ството спира.

“Изключително сериозна бит-
ка ни предстои. В този сектор се
въртят 4 млрд. лв. Това няма да
мине лесно и няма да мине без-
наказано. Но ние сме готови тази
битка и ще я водим докрай в
името на защита на потребителя.
Потребителската тема става
приоритет в работата на Мини-
стерството на икономиката и ин-
дустрията”, категорична бе ми-
нистър Нинова. И допълни: “До-
сега всички бяха оставени на
произвол - няма държава, няма
защита. Е, вече има!”

Корнелия Нинова реагира на
думите на вицепрезидента Или-
яна Йотова отпреди седмица, че
правителството, ако не се спра-
ви след 100 дни, ще си ходи и
ще отиваме пак на избори.

“Госпожа Йотова си позволи
да каже: “Имате 100 дни и след
това може би отиваме на избо-
ри.” Нито е в правомощията на
президентската институция, нито
е и морално да се поставят таки-
ва условия пред правителството.
Този парламент е избран от на-
рода, това правителство е излъ-
чено от този парламент и в

България има разделение на вла-
стите. Нека има спорове между
институциите, но в рамките на
разделението”, заяви Нинова.

Вицепремиерът и лидер на
социалистическата партия под-
черта, че

 между нея
и президента Румен

Радев няма напрежение

“Поздравих президента Радев
за встъпването му в длъжност.
Няма напрежение и пресичане
на точки между нас. Съсредото-
чени сме в момента изцяло в
работата на изпълнителната
власт. Имаме много проблеми в
реалния живот, които трябва да
решаваме. Правителството тряб-
ва да решава тези въпроси, защо-
то президентската институция
просто няма такива правомо-
щия”, отбеляза тя. По думите й
президентът много стриктно уп-
ражнява правомощията си през
годините. “Държавният глава
може да наложи вето на даден
закон на управляващите, ако
сметне, че не са прави. Това не е
детска градина, няма за какво да
се сърдим”, заяви Нинова.

“Калоян Методиев е начал-
ник на моя кабинет, защото има
качества, работата в министер-
ството е огромна и имам нужда
точно от такъв човек като него”,
отговори Корнелия Нинова на
коментарите, че е назначила Ме-

тодиев - един от най-големите
критици на президента, за да по-
каже, че се противопоставя на
президента.

“Чувам постоянно клишето,
че има нужда от нова лява пар-
тия. Всеки има право на прави
партия, но, попитайте ги, какво
разбират под ново ляво? Всички
опити за такива уж големи леви
партии представляваха копира-
не на програмата на БСП. Но

копието винаги е
по-слабо от оригинала

заяви Корнелия Нинова. По ней-
ните думи е политически пара-
докс, че пет години с 80 депутата
БСП не е успяла да се пребори
с ГЕРБ за важните социални
политика, а сега, с 26 депутата,
за един месец е успяла да поста-
ви началото на икономически
стабилна и социална държава.

Във вътрешнопартиен план
лидерът на социалистите каза:
“Струва ми се, че тези “друга-
ри”, които сега напускат и се
заявяват за нов ляв проект, не
можаха да приемат резултата от
прекия избор. Още оттогава за-
почна това. Прекият избор е
голямо постижение на БСП -
модерно, европейско и демокра-
тично е членовете да избират
председателя. От гласувалите
тогава 80% ме избраха. Няма
такъв резултат в друг избор. Тези
хора не можаха да го приемат,
не уважиха избора на членовете
на партията и започнаха едно по-
стоянно саботиране на ръковод-
ството. Сега на конгреса 416
делегати не приеха оставката ми,
срещу 160, които я искаха. От-
ново не приеха и този резултат.
Винаги съм била отворена да
чувам различно мнение и крити-
ки, но нито една критика по от-
ношение на политиката на БСП
не чух”, каза Нинова.

“Това не е битка за идеи, а
лична битка срещу мен. Защото
започнах реформата в БСП пре-
ди години, защото ограничих
мандатите на депутатите до три
броя, защото въведох прекия
избор и им отнех възможността
5-6 човека да се съберат на кон-
греса и да си сложат сламен чо-
век начело. Защото им казах, че
няма да правят повече общест-
вени поръчки с ГЕРБ. За мен и
за хората, които ме подкрепят,
това е същностното - да си ос-
танем с този морален образ и да
продължим битката срещу зад-
кулисието, зависимостите и
употребата на партията за лич-
но обогатяване.

И най-вече сега, когато има-
ме реалната възможност да по-
кажем на хората, че сме партия-
та, която се грижи за тях. Имаме
големи нерешени леви въпроси.
Няма да се откажем от полити-
ката болниците да не са търгов-
ски дружества. Няма да се отка-
жем от преизчисляване на всич-
ки пенсии със средноосигурите-
лен доход за 2018 г. или дори за
2020 г. Вярвам, че в актуализа-
цията на бюджета през юли вече
ще заложим сериозните рефор-
ми”, заяви Корнелия Нинова.
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Ïåíäàðîâñêè ìèíèðà
äèàëîãà ñ Áúëãàðèÿ
Македонският президент прие среща със
сепаратистката ОМО „Илинден-Пирин”

На 28 януари т.г. стана
доскоро немислимото в бълга-
ро-македонските отношения,
което окончателно разби илю-
зиите на Кирил Петков, че с
македонизма може да се пре-
говаря.

След срещата на президен-
та Стево Пендаровски с деле-
гация на сепаратистката орга-
низация ОМО “Илинден-Пи-
рин” имаме лоша новина - с
този акт Скопие всъщност не-
официално иска признаване на
“македонско малцинство” в
България.

Естествено, преди влизане-
то си в ЕС нито президентът,
нито правителството на Се-
верна Македония ще поискат
това от България. За да не
провалят и без това трудния
преговорен процес със София.

Срещата на ОМО с Пенда-
ровски е издайнически знак, че
“македонското малцинство в
България” е част от стратеги-
ята на македонистите.

Но когато един ден влязат
в ЕС, ще стане това, което се
случи на следващия ден след
приемането на РС Македония
в НАТО - ще втвърдят тона,
ще прекратят преговорите за
т.нар. обща история и ще пре-
дявят старите си претенции.

След 28 януари 2022-ра,
когато македонски държавен
глава за първи път приема се-
паратистка организация от
България, имаме нова реалност
в българо-македонските отно-
шения. И тя съвсем не е розова.

Защо се стигна дотук?

Българската стратегия в
преговорите с Република Се-
верна Македония рискува да
се провали, защото прези-
дентът Радев и премиерът
Петков се огънаха под натис-
ка от ЕС и САЩ и дадоха
“зелена светлина” за македон-
ското еврочленство с изкуст-
вено занижаване на българ-
ските искания.

Вместо да държат на глав-
ния проблем в двустранните
отношения - присвояването на
българската история и маке-
донизирането на българското
културно-историческо наслед-
ство от Средновековието и

Възраждането, Радев и Петков
поставиха на първо място
вписване на българите в маке-
донската конституция.

Подобно искане е лесно
изпълнимо от Скопие. Не е
никакъв проблем в тяхната кон-
ституция да се впишат бълга-
рите, наред с малцината роми,
хървати, сърби, гагаузи, черно-
горци, даже и... египтяни.

Единствената пречка - опо-
зиционната ВМРО-ДПМНЕ,
може да бъде убедена да под-
крепи конституционна промя-
на в парламента.

Но опозицията постави
контраискане - от София ре-
ципрочно да се иска призна-
ване на “македонско малцин-
ство” в България.

И социалдемократът Пен-
даровски прегърна каузата на
дясната ВМРО-ДПМНЕ като
своя. Което е прозрачна по-
литическа игра между управ-
ляващи и опозиция, но очевид-
но ефективна.

Грешките
в българската

стратегия са две

Първо, доброволно поста-
вихме на втори план главния
проблем със Скопие - присво-
ената история и антибългар-
ските учебници по история, за
да позволим на македонисти-

те да влязат в ЕС.
Второ, първата грешка

води до втора, която
всъщност е нашият провал.
Виждайки, че България се огъ-
ва под евроатлантическия на-
тиск и няма да отстоява исто-
рията си като приоритет, Ско-
пие минава в настъпление и
ще иска признаване на “маке-
донско малцинство” в Пирин-
ския край.

Да не забравяме: самият
Радев заяви пред премиера
Ковачевски, че очаква вписва-
не на българите в македонска-
та конституция, за да вдигнем
по-лесно и по-бързо евроба-
риерата пред Скопие.

Добре е да помним още
нещо: ОМО “Илинден” е сепа-
ратистка организация, която
преди 12 години излезе с декла-
рация, в която четем: “Бълга-
рия трябва да прекрати неза-
конната окупация на Пиринска
Македония, а българската вой-
ска, администрация и полиция
да се изтеглят от областта...”

Извършеното от Пендаров-
ски може да се сравни с евен-
туална среща на български
президент с... Баската сепара-
тистка групировка ЕТА. Как
ли би реагирала в този случай
Испания?

Ето как може да се отгово-
ри на срещата на македонския

президент с ОМО “Илинден-
Пирин”:

1) Българският посланик в
Скопие да бъде изтеглен за
“консултации” в МВнР. Софий-
ската му командировка да
продължи неопределено време.

2) Зам.-министър във ве-
домството на Теодора Генчов-
ска да извика временно управ-
ляващия македонското посол-
ство в София и да му връчи
протестна нота.

Препоръчително е в нота-
та да има изречението, че сре-
щата “Пендаровски-ОМО
“Илинден-Пирин” е “недопу-
стима намеса във вътрешните
работи на България, в разрез
с правовия ред в страната”.

3) Президентът Радев да от-
тегли поканата си към Пенда-
ровски за гостуване в България.

4) От българска страна да
се замразят срещите на Сме-
сените комисии за икономика,
транспорт, комуникации и др.,
създадени с решение на пре-
миерите на двете държави
само преди седмица...

24 часа
след скандалната

среща в Скопие

МВнР публикува заявле-
ние на сайта на ведомството.

С подчертано мек тон в
него се говори за “повишава-

не на общественото напреже-
ние, породено от конкретни
действия на президента на
Северна Македония, с което
се правят опити за възобновя-
ване на теми, влизащи в кон-
фликт с Договора за приятел-
ство, добросъседство и
сътрудничество от 2017 г.”...

Вместо да се връчи нота, в
която твърдо се отговаря на
недопустимото поведение на
македонския президент, българ-
ското МВнР дори не посмя да
изрече името на Пендаровски.

Предпазливата българска
реакция обаче доведе до нов
залп от Скопие. Още не бе
изсъхнало мастилото от заявле-
нието на МВнР и Пендаровски
отговори, че нито едно негово
действие, включително срещата
му с ОМО “Илинден-Пирин”,
не противоречи на българо-ма-
кедонския договор от 2017 г.

Велизар ЕНЧЕВ

СНИМКА БГНЕС

Президентът на РС Македония Стево Пендаровски прие в резиденцията
си представители на нерегистрираното в България движение ОМО “Илинден”

Ñðåùàòà íà ÎÌÎ ñ Ïåíäàðîâñêè å èçäàéíè÷åñêè
çíàê, ÷å “ìàêåäîíñêîòî ìàëöèíñòâî â Áúëãàðèÿ”
å ÷àñò îò ñòðàòåãèÿòà íà ìàêåäîíèñòèòå

“

След което прави още по-
смущаващо твърдение, според
което “всяка институция и в
двете страни трябва да допри-
нася за преодоляването на от-
ворените въпроси...”

Но противоречието
 е налице

В чл. 11 (2) в договора из-
рично е казано, че договарящи-
те се страни няма да толерират
организации, извършващи сепа-
ратистки действия. А по опре-
делението на Конституционния
съд от 1999 г. “ОМО е сепара-
тистка организация”.

Споменаването пък на “от-
ворени въпроси” от Пенда-
ровски, в контекста на ОМО-
вския сепаратизъм, е офици-
ално повдигане на въпроса за
“македонско малцинство” в
България.

След всичко това най-нор-
малната реакция на Румен Ра-
дев е да оттегли поканата към
Пендаровски за гостуване в
София, а правителството ни да
преосмисли преговорната стра-
тегия със Скопие.

Дали сега ще преглътнем ма-
кедонистката провокация, дали
пак ще си замълчим заради ев-
роатлантическата солидарност?

Въпросите остават откри-
ти и чакат своя бърз и адеква-
тен отговор.
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 Увеличават се общи-
ните, общинските предпри-
ятия, които не могат да си
плащат сметките за ток,
налагат се органичения.
Можеше ли да се избегне и
как да се излезе от тази су-
туация?

- Още през 2019-2020 г.,
когато управляващите от ГЕРБ
с подкрепата на ДПС необмис-
лено решиха, че трябва да се
либерализира всичко що е не-
битово и да излезе на свобод-
ния пазар на ток, предупреж-
давахме, че ще има такива про-
блеми. С ликвидността, с це-
ните на тока, с невъзможност
на общински предприятия, на
малкитe и средни фирми да си
плащат сметките за електрое-
нергията. Проблемът, който
виждаме сега не е от днес, нито
е причинен от днешното уп-
равление. Той е наследен и като
всяко нещо в енергетиката -
неправилно взети решения
имат инерционната способ-
ност да се появяват със
закъснение в реалния живот.
А колкото до мерките - в коа-
лиционното споразумение е

ТАСКО ЕРМЕНКОВ:

Áîðèñîâ å ïðè÷èíà çà ñêúïèÿ
òîê íà ìàíàñòèðè è áîëíèöè

Дружествата със социални услуги, трябва
да се върнат на регулирания пазар, а битовите
потребители да не излизат на свободния, твърди
председателят на енергийния съвет на БСП

Интервю
на Мая ЙОВАНОВСКА

записано, че първото нещо,
което трябва да се направи, е
да се покрият разликите в бю-
джетите на общинските пред-
приятия, които предоставят
социални услуги и въобще об-
ществени услуги. Да се покри-
ят разликите между това, кое-
то е заложено в бюджета им и
реалните цени. От централния
бюджет трябва да бъдат пре-
ведени пари, които да покрият
тази разлика. Друго, което за-
писахме, и което е по-устой-
чивото решение, е да се търсят
варианти тези институции да
се върнат на регулирания па-
зар. Няма логика държавата да
търси вариант да компенсира
разликите при условие, че това
може да стане, като дружест-
вата със социални услуги се
върнат на регулирания пазар.

 Миналата седмица
обаче именно Борисов дава-
ше акъл как някои трябва да
бъдат върнати от свобод-
ния на регулирания пазар.

- Изявленията на бившия
премиер Бойко Борисов са
крокодилски сълзи. Онзи, кой-
то причини днес манастири,
детски градини, болници, со-
циални заведения да плащат за
ток по цени на борсата и чи-
ето управление парадираше,
че това е пътят, по който тряб-
ва да се развиваме, да говори

сега, че трябва да се връщат
на регулирания пазар, е лице-
мерие. Типично за стила на
Борисов дебелоочие.

 Възможно ли е връща-
нето им на регулирания па-
зар? Има ли такъв преце-
дент?

- Възможно е при условие,
че ние успеем аргументирано
да поставим въпроса пред Ев-
ропейската комисия, че ще
предприемем тези мерки. Ина-
че имаше такъв прецедент, ко-
гато бяхме разрешили на част
от тези, които са на регулира-
ния пазар, да излязат на сво-
бодния и, ако не им хареса,
отново да се върнат на регу-
лирания. Но управляващите
тогава прекратиха тази
възможност. Нещо повече -
говореше се даже за излизане
на всички на свободния пазар,
но слава Богу, поне за това не
им стигна времето да го на-
правят.

Кои потребители
трябва да се върнат на ре-
гулирания пазар?

- Всички онези, които пре-
доставят обществени услуги и
имат обществено предназна-
чение. Например транспортът
е задължение на общината. И
ако в един момент цената на
тока стане непоносимо висо-
ка за електротранспорта или
метрото, които са обществе-
ни предприятия, общината
трябва да намери начин да
дотира транспорта, така че
услугата да бъде достъпна за
гражданите. А не като сме
свикнали, накрая сметката за
всички недомислия да я плаща
обикновения човек. Това важи
за общинските предприятия,
които се занимават с такива
услуги. Колкото до останали-
те фирми - малки и средни, да
ги върнем на регулирания па-
зар, вече е твърде късно,
влакът е заминал. Но могат да
бъдат взети мерки, които да
доведат до намаляване на це-
ната на електроенергията.
Включително и на борсата.
Това може да стане чрез по-
вишаване на нейната ликвид-
ност и включване на всички
възможни генериращи мощно-
сти в производството. От дру-
га страна със Закона за енер-
гетика може да се разреши
технологичните разходи на

електропреносните и електро-
разпределителните дружества
да бъдат на цени като на регу-
лирания пазар, а не на борсо-
ви цени. Което на практика
ще доведе до намаляване на
един от компонентите на це-
нообразуването, а това от
своя страна - до поевтиняване
на тока. Няколко пъти пред-
лагахме да се намали ДДС на
енергоносителите и електрое-
нергията. Това е още една
стъпка за поевтиняване. Така
ще се намали натиска върху
крайните цени на продукция-
та, на услугите и т.н. Гово-
рихме за връщането на пред-
приятията за социални нужди
и услуги - училища, детски
градини, болници, социални
домове, на регулирания пазар.
Това не е никакъв проблем,
защото имаме основание да се
случи. Министърът на енер-
гениката и екипът му могат да
отворят коалиционното спо-
разумение, да погледнат как-
во е записано в него и да дей-
стват в съответствие с крат-
косрочните мерки, които са
заложени. Говорим за компен-
сации за намаляване на цени-
те на големите потребители,
за бизнеса, но за обикновени-
те хора, за семействата, нищо
че са на регулирания пазар, и
за тях стана много скъпо, за-
ради поскъпването на всичко.
Цените растат и е крайно вре-
ме да бъдат взети мерки това
да не продължава. Разбирам,
че в енергетиката има много
подводни мини, заложени от
предишните управляващи. Но
най-добрият начин хората да
разберат, че има промяна, е
като го усетят по джоба си. И
по това как Министерството
на енергетиката проявява за-
гриженост за бюджета на
обикновеното домакинство.

 Чрез такива решения
ли може да се излезе от мо-
роториума?

- Това са решенията. Да
се намали цената на ценооб-
разуващите компоненти на
електроенергията, за да може
нейното поскъпване да не е
високо.

 Предстои излизане и
на битовите потребители
на свободния пазар. Трябва
ли това непременно да се
случи?

-  Битовите потребители
не трябва да излизат на сво-
бодния пазар в обозримо
бъдеще. Никой не може да ме
убеди в обратното. Няма сро-
кове, в които сега да можем
да кажем кога това трябва да
се случи и да е в обществен
интерес. Либерализацията не
е изпълнение на задължение.
Това е процедура, по която
трябва да бъде защитен об-
ществения интерес, да се по-
виши конкурентоспособност-
та и в крайна сметка цените
да паднат. А не това, което се
случва в момента у нас. На-
тискът отвън в дадения слу-
чай трябва да бъде игнори-
ран, когато става въпрос за
интереса на обикновения чо-
век в България. Всичко, кое-
то бъде оправдано с натиск, е
резултат от недобре свърше-
на работа и липсата на необ-
ходимост за преминаване на
свободния пазар. От друга
страна може допълнително да
насади антиевропейски наст-
роения в потребителите.

 Ниското доверие към
КЕВР ли доведе до законо-
вите промените, които
бяха направени.

- Поведението на КЕВР в
последните няколко месеца е
причината да се случат тези
промени. КЕВР е регулатор
на обществени отношения.
Комисията не регулира напре-
жението на електроенергията
или напора на водата. Тя тряб-
ва да регулира взаимоотноше-
нията между производители,
потребители и преносители.
Това не трябва да се случва в
схемата информиране на об-
ществото за крайните резул-
тати. Хората трябва да се по-
чувстват ангажирани при взе-
мането на тези решения. Да
бъдат предупредени, да бъдат
предприети мерки за смекча-
ване на поскъпването или да
се търсят решения как тази
цена да бъде намалена. КЕВР
прекрасно можеше в тези ня-
колко месеца, в които имаше
служебно правителство, да
подготви своите виждания как
да се оптимизират цените на
енергията, на водата. Къде са
проблемите в законодателст-
вото, които не позволяват да
се постигне оптимизация. И
да излязат със становище как
е възможно цените да не
бъдат увеличавани скокооб-
разно. Да си спомняте коми-
сията да е направила това?
Ако го беше направила и На-
родното събрание беше ин-
формирано навреме, нямаше
да говорим за недоверие към
КЕВР, а за добре свършена
работа.

Íàé-äîáðèÿò íà÷èí õîðàòà
äà ðàçáåðàò, ÷å èìà ïðîìÿíà,
å êàòî ãî óñåòÿò ïî äæîáà ñè

“

ТАСКО EРМЕНКОВ по професия е икономист. През
1981 г. завършва Московския институт за междуна-
родни отношения, а през 1984 г. - Военна академия
“Г.С. Раковски” със златен медал. Доктор е в област-
та на техническите науки. Награден е със златен
медал от Техническия университет в София. През
2003 г. става изпълнителен директор на Агенцията
по енергийна ефективност. Народен представител от
БСП в 42-рото, 43-тото и 44-тото НС, където е
зам.-председател на Комисията по енергетика и член
на постоянно действащата подкомисия за наблюде-
ние на дейността на КЕВР и на Комисията по
отбрана. Член на Националния съвет и председател
на енергийния съвет на БСП.
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Истински катарзис прежи-
вява главният прокурор Иван
Гешев напоследък. Последно-
то му “прозрение” е свързано
със значението на европейски-
те институции. Допреди ня-
колко месеца той се отнасяше
ако не с презрение, то с апа-
тия към всеки, който би могъл
да инспектира, наблюдава и,
не дай боже, да критикува
работата му. След като някол-
ко пъти “случайно” пропусна
изслушвания в Групата за мо-
ниторинг на демокрацията в
ЕП (LIBE), макар да бе основ-
на действаща фигура в тях,
този път най-сетне се отзова
и отиде да го “разпитат”.

Гешев обаче така и не даде
конкретни отговори защо бук-
суват едни от най-знаковите
разследвания - за “Барселона-
гейт”, за кюлчетата в преми-
ерското шкафче, за далавери-
те по строителството на ма-
гистрали у нас... По стар на-
вик прехвърли всичко на дру-
ги, но не и на себе си. Не е
нова и тезата му, че е бил
жертва на определени кръго-
ве. Този път - на новата
изпълнителна власт, която
според него за краткото вре-
ме от съществуването си е
успяла да върне престъпност-
та от 90-те години. Дори на-
мекна, че МВР изкривява ста-
тистиката. Защо не разследва
тогава? Или е свикнал да се
снишава и да стреля само с
“медийни бомби”, пък ако
хване дикиш - хване?

След като

мрънкаше срещу
наблюдението

но пък се фукаше с всяка по-
лухвалба от докладите за мо-
ниторинг на съдебната рефор-
ма, Иван Гешев внезапно по-
иска “по-сериозно наблюде-
ние на България, включител-
но по новия Механизъм за
върховенство на закона”. А
после намекна, че заради ня-
кои проблеми може да ни
спрат еврофондове. Ама пак
друг е виновен, той си
вършел работата страхотно...

За сравнение - в края на
2019 г., малко след като бе
избран за главен прокурор,
Гешев бе категоричен, че стра-
ната ни е изпълнила всички
ангажименти, поети при вли-

зането в ЕС, и мониторингът
трябва да отпадне, защото
механизмът не работи добре.
“Той се използва основно за
вътрешнополитически цели и
това е ясно на всеки българ-
ски гражданин. Той не съдей-
ства за напредък”, каза глав-
ният прокурор тогава.

Преди около година и по-
ловина, в края на август 2020
г., ГЕРБ панически опитаха да
скрият критиките за корупция
към правителството, които
бяха направени на закрито
заседание на LIBE. Преми-
ерът Бойко Борисов, главният
прокурор Иван Гешев и пра-
восъдният министър Данаил
Кирилов, който бе в оставка,
така и не се появиха на из-
слушването, въпреки че бяха
официално поканени. Вместо
това те пуснаха заместниците
си - вицепремиера по съдеб-
ната реформа и външен ми-
нистър Екатерина Захариева,

депутатите са искали изслуш-
ване на скаталите се Бори-
сов, Гешев и Данаилов.

Официалната версия на
прокуратурата дори бе, че
дискусията е организирана по
предложение на главния про-
курор и е била “за обсъждане
на актуалните предизвикател-
ства пред прокуратурата на
България в контекста на заси-
лен политически и медиен на-
тиск”. Евродепутатката от
“БСП за България” Елена
Йончева обяви

твърденията на ГЕРБ
за фалшива новина

и се възмути, че Борисов и
Гешев са се скрили зад някол-
ко жени, вместо да се явят на
изслушването. Проведеното
изслушване бе като отваряне
на вратата, през която Бойко
Борисов ще си тръгне от по-
литическата сцена завинаги,

той изпрати жалба от над 30
страници до председателите
на ЕП и ЕК, еврокомисари,
председатели на парламен-
тарни групи в Европарла-
мента и посолства. В нея се
оплака от засилен натиск,
както и от опитите да бъде
свален от поста на главен
прокурор. С искането на ос-
тавката на Гешев новият
премиер Кирил Петков бил
нарушил принципа на разде-
лението на властите, това
било опит за оказване на по-
литическо влияние върху не-
зависимостта на съдебната
власт. Главният прокурор
атакува със същите обвине-
ния вътрешния министър
Бойко Рашков и пра-
восъдния Надежда Йордано-
ва. Гешев е недоволен от
проверката на юридическа-
та му диплома, както и от
оказван натиск върху “лич-
ната му сфера”.

прокурор Красимира Фили-
пова заяви в позиция на
държавното обвинение, че
забележките на ЕК за недо-
статъчната отговорност на
главния прокурор в плана за
възстановяване са предизви-
кани от служебното прави-
телство, което е настояло за
нови изисквания “не от не-
обходимост, а заради лич-
ността на главния проку-
рор”. Европейските институ-
ции не могат да се месят във
вътрешнодържавни процеси,
не е ясно по какъв начин
борбата с корупцията има
общо с отчетността на глав-
ния прокурор, смятат подчи-
нените на Гешев.

Главният прокурор е про-
тив идеята да го изслушват и в
България - след като се яви в
ресорната парламентарна ко-
мисия (по време, на която
чинно информираше Pi ar Sevi
Boiko (бел. ред. - пиарката на
Бойко Борисов), той реши, че
трябва да сезира КС с искане
да обяви за противоконститу-
ционна разпоредбата от Пра-
вилника за организацията и
дейността на НС, която поз-
волява викането му на изслуш-
ване в правната комисия.
Защо му е да отговаря на не-
удобни въпроси, все пак от
известно време си

живее добре

чрез съобщенията в Туитър и
режисираните прессъобще-
ния на прокуратурата? Дали
да не очакваме и нов катар-
зис - да почне да пише писма
на депутатите в комисията -
да го викат по-често, че да се
жали по-шумно? След като
вече с пълна сила обръща
позициите си на 180 градуса,
може да очакваме и други
резки промени. Може да
осъзнае, че разделението на
властите е важно, че не е “ин-
струмент в ръцете на Господ”
и кой знае още какво...

През 2019 г. единствени-
ят кандидат за главен проку-
рор Иван Гешев спечели 20
от 25-те гласа във ВСС. Това
не е прецедент, през 2006 г.
и Борис Велчев нямаше кон-
куренция. Прецедент обаче е
тежката охрана, която и пре-
ди встъпването като главен
прокурор, и днес шества по-
край появата на Гешев. Пре-
цедент е и стилът му на из-
каз, и навикът да реди присъ-
ди по Цветановски - без съд
и присъда. Прецедент е и на-
глото му отношение към
всички и всичко.

Политическият му чадър
обаче се счупи, предстои да
видим как ще се опита да оце-
лее в бурята. Иначе мандатът
му изтича през 2026 г. Но
едва ли ще го изкара докрай,
съдейки по поведението му.
И сам го знае...

Èâàí Ãåøåâ è Åâðîïà -
îò „ðàçïíè ÿ”, äî „îñàííà”
Главният прокурор се отметна от искането си за отпадане на мониторинга
за съдебната реформа и публично призна, че има проблеми с новата власт

Павлета ДАВИДОВА

зам. главния прокурор Краси-
мира Филипова и зам.-ми-
нистъра на правосъдието Де-
сислава Ахладова. Журналис-
ти, присъствали на заседание-
то, разкриха, че към зацикли-
лата ни съдебна реформа е
имало унищожителна критика.
От ЕП изразили недоволство
от действията и личността на
главния прокурор, както и от
липсата на независим орган,
който да разследва евентуал-
ни негови престъпения. Кри-
тикувани са били и неясноти-
те около бъдещата промяна на
Конституцията, които бяха
определени като “тревожни”.
ГЕРБ и прокуратурата

опитаха да изкривят

случилото се и пуснаха ла-
конични прессъобщения, от
които не ставаше ясно какво
се е случило и защо евро-

прогнозира тогава тя.
По-късно България отно-

во бе “на килимчето” в ЕП,
този път в присъствието на
комисар Вера Юрова. Крити-
ките към съдебната реформа,
правомощията на главния
прокурор и хаоса в българ-
ското правосъдие са констан-
та при всяка среща и между-
народен доклад.

И ако допреди около го-
дина Гешев гледаше високо-
мерно на Брюксел, то сега се
е вкопчил в него като удав-
ник за сламка. След масови-
те протести срещу него,
ГЕРБ и Бойко Борисов, след
поредицата от избори и вече
новото редовно правителст-
во, главният прокурор явно
е осъзнал, че спасението му
е само в чуждите наблюдате-
ли и политици. Затова и в
последните дни на 2021 г.

Но не споменава и дума за
собствените си опити за на-
меса върху останалите влас-
ти, публикуването на доказа-
телства по негово усмотре-
ние и намесата в личния жи-
вот на мнозина. В писмото си
той се хвали, че е повдигнал
обвинения на “известни оли-
гарси”, “считани от общест-
вото за недосегаеми за пра-
воохранителните органи”, но
пропуска да отбележи, че
някои вече осъдиха прокура-
турата за действията й. Ос-
вен това нито едно от делата
не е приключило с присъда
дори на първа инстанция.

По същото време, в опит да

защити началника си

прокуратурата обвини слу-
жебния кабинет за критики-
те от Брюксел по адрес на
Иван Гешев. Зам. главният

СНИМКА ЕМИЛИЯ КОСТАДИНОВА
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Â „Ìèñëåùèòå òðúñòèêè”
çâó÷è ïîåçèÿòà
íà Ìèðÿíà Áàøåâà
Проф. Маргарита Младенова поставя
спектакъла в „Сфумато” със своите студенти

“Мислещите тръстики” - четвъртата
премиера за новия сезон на Театрална
работилница “Сфумато”, ще се състои
на 31 януари и 2 февруари от 19 ч.

“Мислещите тръстики” е спектакъл,
посветен на поезията на Миряна Баше-
ва. Идеята, композицията и постановка-
та са на Маргарита Младенова. Асис-
тент е Албена Георгиева, музика - Сте-
фан Димитров, сценография и костюми

По време на кризи, об-
реченост и тъга художни-
ците са се спасявали чрез
творческата си фантазия. С
нея, освен че бягат или по-
скоро преодоляват реал-
ността, но и ни напомнят,
че животът не е само на-
стоящето. Погледнат назад
във времето, в него са се
редували периоди на пан-
демии и тяхното преодоля-
ване и опитът в тази насока

Премиера на книгата
„Екзарх Антим I”
от Стоян Райчевски

Съюзът на тра-
кийските дружест-
ва в България и из-
дателство “Заха-
рий Стоянов” ор-
ганизират премие-
ра на книгата “Ек-
зарх Антим I” от
Стоян Райчевски.
Тя ще се състои на
1 февруари от
17 ч. в книжарница
“Тракия” в София, ул. “Ст. Кара-
джа” 7А. Книгата ни среща с лич-
ността и родолюбивата дейност
на големия духовен водач на българ-
ския народ, църковен и обществен
деец, митрополит и пръв български
екзарх Екзарх Антим I. С църков-
ната си служба в българската
църква в Цариград на 11 май 1872
г. той прогласява независимостта
на Българската православна
църква, която обединява българи-
те в Мизия, Тракия и Македония.
След Освобождението, завърнал се
от заточение, председателства Уч-
редителното и Великото Народно
събрание в Търново.

Спектакъл по „Четирите
споразумения” представя
театър „Драмеди”

Театър “Драме-
ди” кани на автор-
ския спектакъл
“Четирите спора-
зумения” по еднои-
менната книга на
Дон Мигел Руис на
31 януари от 19 ч.
в Нов театър -
НДК, и предлага
достъпност за хора
с увреден слух и
увредено зрение чрез
превод на жестов език и аудиоопи-
сание със специална техника. Уча-
стниците от театрална академия
“Драмеди” са на възраст между 8
и 15 години. Спектакълът въплъща-
ва идеите на бестселъра, променил
живота на много хора, използвайки
магията на театъра, музиката и
танца. Четири прости споразуме-
ния ни помагат да се освободим от
токсичните мисли, да поемем кон-
трол върху преживяванията си и да
не позволяваме външните обстоя-
телства и мнения да ръководят
дните ни. Събитието се осъществя-
ва с финансиране от НФК по едно-
годишна програма за подкрепа на
Сдружение “Творци”.

Сбогуване с маестро
Борислав Иванов

И м е н и т и я т

диригент Борислав

Иванов (2.08.1931-

22.01.2022) - дирек-

тор, артистичен

директор и артис-

тичен консултант

на Варненската

опера, доайен на

българските дири-

генти, ще бъде из-

пратен във вечния му път на 1 фев-

руари. Тленните останки ще бъдат

изложени за поклонение от 11 до

13 ч. в Държавната опера във Варна.

Погребалната церемония ще се

извърши след това в централния гро-

бищен парк на морската столица, научи

ДУМА от ТМПЦ - Варна.

СНИМКА ЯНА ЛОЗЕВА

- Ивайло Николов, звуков дизайн - Кри-
стиян Алексиев. Участват Албена Геор-
гиева и студенти от II курс актьорско
майсторство в НАТФИЗ “Кръстьо Са-
рафов” - Андрей Стоименов, Весела
Манолова, Виктория Владова, Вяра
Миланова, Евтимиос Триандафилу, Ка-
лоян Говедарски, Кремена Деянова,
Лора Тенчева, Мария Карилоска, Мар-
тин Тодоров, Мартин Проданов, Павли-

на Илова, Паола Мария Маравиля, Пре-
слав Търпанов, Радостина Ангелова,
Румен Ангелов, Стефан Саръиванов,
Стефани Андонова, Стефани Николова,
Добромир Цветков, Стилиян Маринов.

В представянето на спектакъла, оза-
главено “Време за Миряна”, проф. Мар-
гарита Младенова пише: “Както в “Пир
по време на чума” (Пушкин) или както
в “Любов по време на холера” (Мар-
кес), тъкмо сега - в окото на кризата - е
време за поезия.

Срещу унизителния страх, неверие-
то, ожесточението, глупостта и развала-
та, срещу проституцията с думите и
празното дрънкане - да изправим на
сцената “от упор” силното слово на
Миряна Башева, един апостол на съвре-
менната българска поезия.

“Ако сме хора” - да си припомним
нейния ултиматум “за свобода, любов и
смърт - това е, друго нямаме”; да по-
емем болката на вселенската й душа; да
се заслушаме в толкова живия и днес
глас на поетесата - и да чуем как:

...над работните чернови,
през сънища, стон или кикот
бавно надигат любопитни глави
Мислещите тръстики.
За нас - нейните връстници, поемите

на Миряна и песните на Стефан Дими-
тров са откровение за артистичната ни
младост.

За двайсетте момчета и момичета от
клас “Младеновите” - нейните говори-
тели от сцената, те са събитие. Надява-
ме се - и за зрителите на “Сфумато”.

СНИМКА
ТЕАТЪР “ДРАМЕДИ”

СНИМКА
ТМПЦ - ВАРНА

Àíãåë Ãåøåâ óëàâÿ äúõà íà âðåìåòî
÷ðåç ëèòîãðàôñêèÿ îòïå÷àòúê

Проф. Аксиния ДЖУРОВА

Столичната галерия “Контраст” представя изложбата на

Ангел Гешев “Памет в рамка”. Тя се открива с вернисаж на

1 февруари от 17,30 до 19,30 ч. в арт салона на ул. “Цар

Самуил” 49 и ще може да се разгледа до 26 февруари.

Куратор е проф. Аксиния Джурова. “Глаголичен
знак Е”

“Идол”

“Глаголичен знак Ойта”

не е за пренебрегване.
С изложбата в галерия

“Контраст” Ангел Гешев се
опитва отново чрез буквени-
те знаци, станали лайтмотив
в неговото изкуство, да ни
измъкне от бедата, която ни
сполетя. Този път обаче тези
знаци, останали като виде-
ния по скалите, откриващи
се само за тези, които имат
очи и усет за тях, са вкарани
в старинни рамки, табли от
кревати, останки от бита на

нашите баби и дядовци. С
определен афинитет към
мистерията на буквения
знак, считайки го като гра-
дивен елемент на Битието, с
една дума, като част от про-
глеждането на света, Ангел
Гешев не само му вдъхва нов
живот, наслоявайки различ-
ни културни пластове, но ги
затваря в ограниченото про-
странство на рамката и това

не е случайно.
Мечтата на Ангел Гешев

още от студентските години
да улови дъха на времето
чрез литографския отпе-
чатък е пред нас в галерия
“Контраст”. И както скал-
ните рисунки са универсал-
ната писменост на човече-
ството от най-древни време-
на, така художникът е дал
своя отговор за дъха на вре-

мето, напластявайки култур-
ни пластове с различни пи-
смени знаци и исторически
епизоди, чрез характерната
за него живописна тексту-
ра, вдъхвайки им нов живот,
изпълнен с послания.

Паметта винаги ни засти-
га, казва художникът, про-
блемът е за какво ще я изви-
каме и ще чуем ли отговора
й на нашите въпроси...
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ТЕЛЕЦ

Ще доведете започна-
тото докрай. С идеите
си ще въздействате на
околните. Бъдете енер-
гични.

ОВЕН

Денят е подходящ за
преговори и постигане
на споразумения. Без
компромиси животът е
труден.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Денят е особен и е
препоръчително да се
владеете. Погрижете
се за близки нуждаещи
се.

22 май - 21 юни

РАК

Следвайте намерения-
та си и не се поддавай-
те. Можете да се спра-
вите с всяка трудна
ситуация.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Енергично ще се вклю-
чите в  решаване на
важен обществен въп-
рос. Покупките ще са
успешни.

23 юли - 23 август

ДЕВА

С присъствието си ще
внесете яснота по се-
меен проблем. Безцен-
ните ви съвети ще по-
могнат.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Работете по новите си
проекти. Мобилизирай-
те се за изпълнението
на поетите отговорно-
сти.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Започнете деня със за-
дачите, изискващи по-
вече знания. Няма да
срещнете много труд-
ности.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Очаква ви вълнуващо
запознанство с човек,
от когото може да
получите ценна бизнес
информация.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Коректните взаимоот-
ношения ще помогнат
на делата ви. Не му
мислете, заемете пози-
ция.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

С положителна мисъл
и приветливо излъчване
въздействате на окол-
ните хора. Бъдете спо-
койни.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Гонете упорито целите
си. Денят е добър за
сключване на брак и
срещи. Бъдете инициа-
тивни.

ХОРОСКОП

05.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ¯ÂÌ
·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒ-
ÚÓ‚‡

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ/Ô/

14.00 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.15 «Î‡ÚÌÓ Ò˙ˆÂ ‰ÂÚÒÍË Ú‚

ÙËÎÏ /2 ÒÂËˇ/
15.15  ÌË„‡ Ì‡ ÍÌË„ËÚÂ ‡ÌËÏ‡-

ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ /3 ÒÂÁÓÌ,
10 ÂÔËÁÓ‰/

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË
16.40 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌÚ‡-

ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 »ÒÚÓËˇ.bg
22.00 ÕÂÔÓ·Â‰ÂÌËˇÚ „ÂÌÂ‡Î

¬Î‡‰ËÏË ¬‡ÁÓ‚ ‰ÓÍÛ-
ÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ /¡˙Î„‡-
Ëˇ, 2018 „./, ÂÊËÒ¸-
Ó “‡ÚˇÌ‡ œ‡Ì‰ÛÒÍ‡

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ¬ËÍËÌ„ËÚÂ Ú‚ ÙËÎÏ /6

ÒÂÁÓÌ, 6 ÂÔËÁÓ‰/ (16)
00.10 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ /Ô/
00.30 100% ·Û‰ÌË /Ô/
02.20  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
03.15 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô ÓÚ

20:00 ˜‡Ò‡/
04.00 «Ì‡ÂÚÂ ÎË, ˜Â...
04.10 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡ /Ô/

05.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./
06.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-

Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘Ë «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚
Ë ¡ËÎˇÌ‡ √‡‚‡ÁÓ‚‡

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.30 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

14.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

15.00 ìƒÓÍÚÓ ◊Û‰Óî - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.73

16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌË ÛÎË-
ˆËî - ÒÂË‡Î, Ò.15
ÂÔ.115

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî - ÍÛËÁ ¯ÓÛ
19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-

‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ
20.05 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-

ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.120

21.30 œÂÏËÂ‡: ì¬Î‡‰î - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.3 ÂÔ.12

22.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî - ‚Â˜ÂÌÓ
ÚÓÍ¯ÓÛ

23.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

23.30 ì◊˙Íî - ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.2
00.30 ìƒ‚‡Ï‡ Ï˙ÊÂ Ë ÔÓÎÓ‚Ë-

Ì‡î - ÒÂË‡Î, Ò.11 ÂÔ.19
01.00 ì ‡ÚÓ Ì‡ ÍËÌÓî - ÔÂ‰‡-

‚‡ÌÂ Á‡ ÍËÌÓ
01.10 ì—ÚÓÎË˜‡ÌË ‚ ÔÓ‚Â˜Âî -

ÒÂË‡Î, Ò.5 ÂÔ.4
02.20 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.30 ì“˙„Ó‚ÒÍË ˆÂÌÚ˙î -

ÒÂË‡Î, Ò.15

05.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî
08.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ
08.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî
09.05 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

- ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ ÏÂ‰ËˆË-
Ì‡ Ë ÔÓÎÁÓÚ‚ÓÂÌ Ì‡˜ËÌ
Ì‡ ÊË‚ÓÚ

10.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - Ë-
‡ÎËÚË ¯ÓÛ Á‡ ÒÚËÎ Ë
‡ÍÚÛ‡ÎÌË ÚÂÌ‰ÂÌˆËË

11.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)
11.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
14.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)
14.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏ!î

- ¯ÓÛ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ Ì‡
Ô‡ÚÌ¸Ó ‚ ÊË‚ÓÚ‡

15.00 Ã˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓ
16.00 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
17.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË - ËÌ-

ÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
(Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)

17.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî -
ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ
Ì‡ ËÒÚËÌ‡Ú‡

18.45 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî
20.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
20.30 ì¬‡˜Í‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓ-

ÌÂÌ ÒÂË‡Î
22.20 œÓÁÌÂ - ÔÛ·ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ

ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
23.20 «‡ 80-„Ó‰Ë¯ÌËÌ‡Ú‡ ÓÚ

ÓÊ‰ÂÌËˇ ‰ÂÌ Ì‡ ¬‡ÎÂ-
ËÈ Œ·Ó‰ÁËÌÒÍË. ì≈ÚÓ ˜Â
ÌË Ò˙·‡ Ò˙‰·‡Ú‡...î

00.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
03.10 ì¬‡˜Í‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓ-

ÌÂÌ ÒÂË‡Î
04.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ
04.05 ì¬‡˜Í‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓ-

ÌÂÌ ÒÂË‡Î

00.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î (Ô)

01.30 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
02.25 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î (Ô)
03.20 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
04.15 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î (Ô)
05.15 ì¿ÌÚË‰ÓÚî (Ô)
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î (Ô)
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.20 ì¿ÌÚË‰ÓÚî (Ô)
07.45 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)
08.45 “¬ Ô‡Á‡
09.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.10 “¬ Ô‡Á‡
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË. ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡ ÂÏË-

ÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î
21.00 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ (Ô)
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
23.05 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)

ВТОРНИК СРЯДА ЧЕТВЪРТЪКДНЕС
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ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

—‚.  Ë Ë …Ó‡Ì Ò‡ Á‡„ËÌ‡ÎË
Á‡ ’ËÒÚ‡

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 31 ˇÌÛ‡-
Ë —‚. ·ÂÁÒÂ·ÂÌËˆË Ë ˜Û‰Ó-
Ú‚ÓˆË  Ë Ë …Ó‡Ì, ‡ Ò˙˘Ó Ú‡Í‡
—‚. Ï˜ˆË —Â‡ÔËÓÌ Ë œ‡ÔËÈ.

œÂÁ ‚ÂÏÂ Ì‡ ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂÚÓ
Ì‡ ËÏÔÂ‡ÚÓ ƒËÓÍÎÂÚË‡Ì ÒÂ Ó-
‰ËÎ  Ë. œÓÎÛ˜ËÎ ‚˙ÁÔËÚ‡ÌËÂÚÓ ÒË
‚ ≈„ËÔÂÚÒÍ‡Ú‡ ÒÚ‡Ì‡, ‚ ÓÒÌÓ‚‡ÌËˇ
ÓÚ ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ Ï‡ÍÂ‰ÓÌÒÍË „‡‰
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰Ëˇ. œÓ Ò‚ÓËÚÂ ÔÓÁÌ‡ÌËˇ

 Ë ·ËÎ ÔÓ˜ÛÚ ÎÂÍ‡ Ë ËÁˆÂˇ‚‡Î
ÚÂÎÂÒÌËÚÂ ·ÓÎÂÒÚË Ì‡Ô˙ÎÌÓ ·ÂÁ-
ÔÎ‡ÚÌÓ, ‡ Ò ·Ó„Ó‚‰˙ıÌÓ‚ÂÌËÚÂ ÒË
ÒÎÓ‚‡ Ë Ò ÔËÏÂ‡ Ì‡ ‰Ó·Ó‰ÂÚÂÎ-
ÌËˇ ÒË ÊË‚ÓÚ ÎÂÍÛ‚‡Î ‰Û¯Â‚ÌËÚÂ
ÌÂ‰˙ÁË Ì‡ ıÓ‡Ú‡.

œË „ÓÌÂÌËÂÚÓ Ì‡ ËÏÔÂ‡ÚÓ‡
Ò‚ÂÚË  Ë ·ËÎ Ó·‚ËÌÂÌ ÔÂ‰ Ì‡-
˜‡ÎÌËÍ‡ Ì‡ „‡‰‡ ‚ ÚÓ‚‡, ˜Â Â ıË-
ÒÚËˇÌËÌ Ë Ì‡ÒÚ‡‚Îˇ‚‡ ÏÌÓÁËÌ‡ ‚
ıËÒÚËˇÌÒÍ‡Ú‡ ‚ˇ‡. Õ‡˜‡ÎÌËÍ˙Ú
Ì‡Â‰ËÎ ‚Â‰Ì‡„‡ ‰‡ „Ó Á‡‰˙Ê‡Ú.
 ‡ÚÓ ÛÁÌ‡Î Á‡ ÚÓ‚‡, Ò‚ÂÚË  Ë
ËÁ·ˇ„‡Î ÓÚ „‡‰‡, Ì‡ÔÛÒÌ‡Î ≈„ËÔÂÚ
Ë ÓÚË¯˙Î ‚ ¿‡·Ëˇ, Í˙‰ÂÚÓ ÔËÂÎ
ÏÓÌ‡¯ÂÒÍË Ó·‡Á.

œÓ ÚÓ‚‡ ‚ÂÏÂ ‚ ≈‰ÂÒ‡ ÊË‚ÂÂÎ
Ò‚ÂÚË …Ó‡Ì - ·Î‡„Ó˜ÂÒÚË‚ ıËÒÚË-
ˇÌËÌ, ÍÓÈÚÓ ËÏ‡Î ÔÓ˜ÂÚÌÓ ‚ÓËÌÒÍÓ
Á‚‡ÌËÂ.  Ó„‡ÚÓ Á‡ÔÓ˜Ì‡ÎÓ ƒËÓÍÎÂ-
ÚË‡ÌÓ‚ÓÚÓ „ÓÌÂÌËÂ ÒÂ˘Û ıËÒÚËˇ-
ÌËÚÂ, ÚÓÈ Ò˜ÂÎ ‚ÒË˜ÍÓ Á‡ ÒÛÂÚ‡ Ë
ÓÚË¯˙Î ‚ ≈ÛÒ‡ÎËÏ, Í˙‰ÂÚÓ ˜ÛÎ Á‡
Ò‚ÂÚË  Ë Ë Á‡ ËÁ‚˙¯‚‡ÌËÚÂ ÓÚ
ÌÂ„Ó ˜Û‰ÂÒ‡.

—‚ÂÚËÚÂ Ï˙˜ÂÌËˆË Á‡„ËÌ‡ÎË Á‡
’ËÒÚ‡ ‚ 31-‚Ëˇ ‰ÂÌ Ì‡ ˇÌÛ‡Ë.
“‡ÈÌË ıËÒÚËˇÌË ‚ÁÂÎË ÚÂÎ‡Ú‡ ËÏ
Ë „Ë ÔÓ„Â·‡ÎË Ò ÔÓ˜ËÚ ‚ ÓÚ‰ÂÎÌË
„Ó·Ó‚Â ‚ ˆ˙Í‚‡Ú‡ ì—‚ÂÚË ‡ÔÓÒ-

ÚÓÎ Ë Â‚‡Ì„ÂÎËÒÚ Ã‡Íî. —ÎÂ‰ ÏÌÓ-
„Ó „Ó‰ËÌË, ÔË ˆ‡Û‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ·Î‡-
„Ó˜ÂÒÚË‚Ëˇ ̂ ‡ “ÂÓ‰ÓÒËÈ ÃÎ‡‰¯Ë,
Ò‚ÂÚË Ô‡ÚË‡ı  ËËÎ ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰-
ËÈÒÍË, ÔÓ ¡ÓÊËˇ Á‡ÔÓ‚Â‰ ˜ÂÁ
‡Ì„ÂÎ, ÔÂÌÂÒ˙Î ÏÓ˘ËÚÂ Ì‡ Ò‚ÂÚË-
ÚÂ Ï˙˜ÂÌËˆË  Ë Ë …Ó‡Ì ‚ Â‰ÌÓ
ÒÂÎË˘Â, Ì‡Ë˜‡ÌÓ Ã‡ÌÛÚËÌ, Á‡ ‰‡
ÔÓ„ÓÌˇÚ ÓÚÚ‡Ï ÏÌÓÊÂÒÚ‚Ó ·ÂÒÓ-
‚Â, Á‡ ÒÎ‡‚‡ Ì‡ ’ËÒÚ‡, Ì‡¯Ëˇ ¡Ó„,
ÔÓÒÎ‡‚ˇÌ Ò ŒÚˆ‡ Ë —‚ÂÚËˇ ƒÛı ‚Ó
‚ÂÍË.

—‚. œ‡ÔËÈ Â ËÁÚ˙ÔˇÎ ÏÌÓÊÂ-
ÒÚ‚Ó Ï˙˜ÂÌËˇ

—‚ÂÚË œ‡Ô‡ ·ËÎ Ó‰ÓÏ ÓÚ ÀËÍ‡-
ÓÌÒÍËˇ „‡‰ À‡‡Ì‰‡. ΔË‚ˇÎ Â ÔÓ
‚ÂÏÂ Ì‡ ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂÚÓ Ì‡ ËÏÔÂ-
‡ÚÓ Ã‡ÍÒËÏË‡Ì. «‡‡‰Ë ËÁÔÓ‚ˇ‰-
‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡Ú‡ ‚ˇ‡, ·ËÎ
ÔÂ‰‡‰ÂÌ Ì‡ Ï˙˜ÂÌËˇ ‚ Ó‰ÌËˇ ÒË
„‡‰, ÒÎÂ‰ ÚÓ‚‡ - ‚ ƒËÓÍÂÒ‡Ëˇ, Ë
Ì‡Í‡ˇ - ‚ —ÂÎÂ‚ÍËˇ. ¡ËÎË „Ó Ò
Ô˙˜ÍË, ‡ÁÍ˙Ò‚‡ÎË „Ó Ò ÊÂÎÂÁÌË
ÍÛÍË, Í‡ÚÓ Ó·ÛÎË ÌÓÁÂÚÂ ÏÛ ‚ ÊÂ-
ÎÂÁÌË Ó·Û˘‡ Ò „‚ÓÁ‰ÂË ÓÚ‚˙ÚÂ, „Ó
ÔËÌÛ‰ËÎË ‰‡ ËÁ‚˙‚Ë ‰˙Î˙„ Ô˙Ú.
Ã˙˜ÂÌËÍ˙Ú Á‡‚˙¯ËÎ ÁÂÏÌËˇ ÒË
ÊË‚ÓÚ, Á‡‚˙Á‡Ì Á‡ ‰˙‚ÂÌ ÒÚ˙Î·.

œÂÔ. —Â‡ÔËÓÌ Â Ò˙·Ë‡Î ‰Û-
ıÓ‚ÌÓ ·Ó„‡ÚÒÚ‚Ó

ΔË‚ÂÂÎ ‚ ≈„ËÔÂÚ ÒÚ‡Âˆ Ì‡ ËÏÂ
—Â‡ÔËÓÌ, ÍÓ„ÓÚÓ Ì‡Ë˜‡ÎË Ó˘Â
—ËÌ‰ÓÌËÚ, ÔÓÌÂÊÂ ÔËÍË‚‡Î „ÓÎÓ-
Ú‡Ú‡ ÒË Ò‡ÏÓ Ò Â‰ÌÓ Ì‡ÏÂÚ‡ÎÓ. ŒÚ
‡ÌÌ‡ ‚˙Á‡ÒÚ ‚Ó‰ÂÎ ÏÓÌ‡¯ÂÒÍË
ÊË‚ÓÚ. ÕˇÏ‡Î ÌËÍ‡Í‚‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ
Ë ÊË‚ÂÂÎ Í‡ÚÓ ÔÚËˆËÚÂ ÌÂ·ÂÒÌË. ÕÂ
·ËÎ ‚ÎËÁ‡Î ‚ ‰ÓÏ, Á‡ ‰‡ ÒË ÓÚ‰˙ıÌÂ
Ú‡Ï ËÎË ‰‡ ÒË ÔÓ˜ËÌÂ Ì‡ ÎÂ„ÎÓ. »Ï‡Î
Ì‡ „˙·‡ ÒË Ò‡ÏÓ Í˙ÒÓ Ì‡ÏÂÚ‡ÎÓ Ë
ËÏÛ˘ÂÒÚ‚ÓÚÓ ÏÛ ·ËÎÓ Â‰ÌÓ Ï‡ÎÍÓ
Â‚‡Ì„ÂÎËÂ. —Â‡ÔËÓÌ ıÓ‰ÂÎ ÓÚ ÏˇÒ-

ÚÓ Ì‡ ÏˇÒÚÓ Ë ÓÒÚ‡‚‡Î ‰‡ ÔÂÌÓ˘Û-
‚‡ Ú‡Ï, Í˙‰ÂÚÓ „Ó Á‡‚‡ÂÎ‡ ÌÓ˘Ú‡.
—ÛÚËÌ, ˘ÓÏ ÒÂ Ò˙·Û‰ÂÎ, ÌÂ ÓÒÚ‡-
‚‡Î Ì‡ Ò˙˘ÓÚÓ ÏˇÒÚÓ, ‡ ÔÓ‰˙ÎÊ‡-
‚‡Î ‰‡ Ô˙ÚÂ¯ÂÒÚ‚‡ Í‡ÚÓ ·ÂÁÔÎ˙ÚÂÌ,
ÔÓ‡‰Ë ÍÓÂÚÓ ÌˇÍÓË „Ó Ì‡Ë˜‡ÎË
ì·ÂÁÒÚ‡ÒÚÂÌî. ¬ –ËÏ ÔÂÔÓ‰Ó·ÌË-
ˇÚ Ó·ËÍÓÎËÎ ‰ÓÏÓ‚ÂÚÂ Ì‡ ÓÌËˇ
„‡Ê‰‡ÌË, Á‡ ÍÓËÚÓ ·ËÎ ˜ÛÎ, ˜Â
‚Ó‰ˇÚ ·Î‡„Ó˜ÂÒÚË‚ ÊË‚ÓÚ. ŒÚ ‡Á„Ó-
‚ÓËÚÂ Ò Úˇı ÔÓÎÛ˜ËÎ ‰ÛıÓ‚Ì‡ ÔÓÎ-
Á‡. «‡ÚÓ‚‡ Ë ÒÚ‡ÌÒÚ‚‡Î, Ò˙·Ë‡ÈÍË
‰ÛıÓ‚ÌÓ ·Ó„‡ÚÒÚ‚Ó.



Въздушните възглавници отнемат средно

един живот на двадесет и два спасени.

Докато спят, видрите винаги се държат

за лапите, за да не се изгубят взаимно.
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ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

œ˙‚Ë Á‡Ï. „Î‡‚ÂÌ
Â‰‡ÍÚÓ
ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡
«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg
ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ –‡‰ÓÒÚËÌ‡ ¡Î‡„ÓÂ‚‡

¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: √ÂÓ„Ë ’ËÒÚÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220;
“‡Ìˇ √ÎÛı˜Â‚‡ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
245; Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –ÓÒËˆ‡ ¿Ì„ÂÎÓ‚‡
‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206;
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡

√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
0879326034; e-mail: reklama@duma.bg, obiavi@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg, ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈

ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

¡À¿√Œ¬≈—“¿ ÷¬≈“ Œ¬¿,
ÙÓÚÓ„‡ÙÍ‡
œ≈“⁄– Ã¿–»Õ Œ¬,
‰‡Ï‡ÚÛ„ Ë ÔËÒ‡ÚÂÎ
œ≈“⁄– œŒœ¿Õ√≈ÀŒ¬,
ÎÂ„ÂÌ‰‡ÂÌ ÒÍËÓ
œÀ¿Ã≈Õ “¿”ÿ¿ÕŒ¬,
ÔÂ‰ÒÂ‰‡ÚÂÎ Ì‡
¡˙Î„‡ÒÍ‡Ú‡ ‡ÒÓˆË‡ˆËˇ
Á‡ Á‡ÍËÎ‡ Ì‡ Ô‡ˆËÂÌÚËÚÂ

НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

- √ÓÒÔÓ‰ËÌÂ, ÒÎÂ‰ Í‡ÚÓ ÔËıÚÂ,
Á‡˘Ó ÌÂ ‰‡‰ÓıÚÂ Ì‡ ÊÂÌ‡ ‚Ë ‰‡
¯ÓÙË‡ ‚ÏÂÒÚÓ ‚‡Ò?
- ¿Á ÏÓÊÂ ‰‡ Ò˙Ï ÔËˇÌ, ÌÓ ÌÂ Ò˙Ï
ÎÛ‰!

Световният доклад за наркотиците и
алкохола за 2021 г. разкрива, че австра-
лийците са най-пиещата нация в света.
Живеещите на материка държава се на-
пиват по-често от гражданите на други
страни - средно 27 пъти годишно. Това
е почти двойно повече от средното за
света - 15 пъти. Дания и Финландия също
са в челната тройка по този показател.

Ирландците, поляците и новозеланд-
ците са най-склонни да съжаляват за
пиянството си. Разкаянието за прекаля-
ването е присъщо на датчаните, авст-
рийците и финландците. Сред най-често
посочваните причини за изпитваната
мъка е твърде бързото изпиване на пре-
калено големи количества. В почти всич-
ки страни жените съжаляват за употре-
бата на алкохол повече от мъжете.

Варна ще се пре-
върне в столица на
геймърството у нас по

Âàðíà ñòàâà ñòîëèöà
íà ãåéìúðñòâîòî ó íàñ
Първото издание на уникалния хакатон включва 48-часово
предизвикателство за ентусиасти и професионалисти

време на първото изда-
ние на уникалния хака-
тон за ентусиасти и

професионалисти. Че-
тиридневното събитие
ще започне на 3 март и
ще завърши с награж-
даване на най-интерес-
ните и вдъхновяващи
игри на 6 март. Sea
Game Jam включва
48-часово предизвика-
телство за създаване на
игра по определена
тема, конкурс за най-
добра българска инди
разработка и конферен-
ция с топ лектори от
сектора.

Домакин на проява-
та ще е Икономически
университет - Варна,
който е и партньор на
гейм хакатона. Проява-
та цели да насърчи кре-
ативността, сръчността
и работата в екип сред

разработчици, ентусиа-
сти и всички, които се
интересуват от проце-
са по създаване на игри.
За най-оригиналните
екипи са подготвени
награди.

“С организирането
на Sea Game Jam поста-
вяме началото на една
традиция, с която се на-
дяваме да привлечем
вниманието както на
българските създатели
на игри, така и на меж-
дународната индуст-
рия. Творчеството, на-
ходчивостта и отборни-
ят дух са качествата,
които ще стимулираме
в участниците, а със
състезанието за инди
студиа ще подкрепим
развитието на талантли-

ви български създатели
на игри”, коментира Ра-
достин Петров, основа-
тел на Zaribа - органи-
затор на хакатона. Спо-
ред експерта Варна има
потенциал да се пре-
върне в притегателен
център за гейм ди-
велъпъри от България и
цял свят.

Желаещите да се
включат в Sea Game Jam
или да представят своя
игра имат възможност
да се запишат на офици-
алната уеб страница на
състезанието seagame-
jam.com, където е пуб-
ликувана и пълната про-
грама на събитието.
Планира се Sea Game
Jam да се провежда два
пъти годишно.

Да премерят сили с компютъра на пре-
даването “Стани богат” вече е възможно за
всички, инвестиращи в знанията си и висо-
ката обща култура. Вместо обаче да се при-
тесняват от сядането на стола пред воде-
щия Михаил Билалов, където цялото вни-
мание и всички прожектори са насочени
към тях, феновете на легендарното преда-
ване могат да проверят и онлайн дали мо-
гат да отговорят правилно на въпросите.

Дигиталната версия “Стани богат” е
достъпна навсякъде и по всяко време чрез
десктоп или мобилно устройство. Участ-
ниците имат право да играят без регистра-
ция и неограничен брой пъти, за да прове-

Жителка на английския град
Беркхамстед обяви, че смята
работата за “ключ към вечната
младост”. Дамата привлече вни-
манието на медиите и общест-
веността, след като стана ясно,
че отдавна е навършила годи-
ните за заслужен отдих, но
продължава да се труди.

От пенсиониране се отказа
и британец, работил на едно и
също място седем десетилетия.
83-годишният Брайън Чорли от
Съмърсет е безкрайно харесван
и от работодателите си, и от
клиентите - посрещал ги с не-
подправена усмивка в търгов-
ския център и създавал прият-

на атмосфера за пазаруване.
Наскоро мъжът преминал ме-
дицински преглед, който уста-
новил, че е здрав и може да
продължи да изпълнява служеб-
ните си ангажименти. “Не ис-
кам да седя на стол по цял ден,
скучно е”, сподели Чорли.

СНИМКА БГНЕС

Събитието цели да подкрепи
талантливи създатели на игри

Çíàåùèòå ùå ñå òåñòâàò âå÷å è íà êîìïþòúðà
рят кое е най-високото ниво, до което могат
да достигнат.

Също както и в телевизионното риали-
ти, което се излъчва всяка делнична вечер от
18 ч. в ефира на bTV, в онлайн варианта има
15 въпроса и три жокера, като нивата на
сложност са запазени. За разлика от знаме-
нитото шоу обаче, отговорите не са обвърза-
ни с парични награди, но пък забавлението
остава същото. При достигане на определе-
но ниво на трудност в играта участниците
имат възможност да споделят постижение-
то си във фейсбук, като заслужат една от
титлите - “бронзов”, “сребърен”, “елитен”
или “златен” играч.

Îáÿâèõà
ðàáîòàòà
çà êëþ÷ êúì
ìëàäîñòòà

Àâñòðàëèéöèòå
ïèÿò íàé-ìíîãî

Въпросите онлайн са от предишни
сезони на предаването, които
не са били задавани в ефир

Възрастните често
не искат да седят
със скръстени ръце



И ДерНовак
Джокович
с 19-а титла
от Шлема
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ñ 21-âà
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Испанецът обърна
Даниил Медведев
за велик триумф
на „Аустрелиън Оупън”

РЕЗУЛТАТИ

Рафаел Надал (Исп, №6 в света) за-
служи рекордна 21-ва титла от Голе-
мия шлем. Испанската легенда оглави
еднолично класацията, след като три-
умфира на “Аустрелиън Оупън”. На
финала 36-годишният тенисист постиг-
на велик обрат над 11 години по-мла-
дия Даниил Медведев (Рус, №2) с 2:6,
6:7 (5), 6:4, 6:4, 7:5. 110-ият турнир
завърши с втория най-дълъг финал,
продължил 5,24 ч. до 1,11 ч. след полу-
нощ местно време.

С триумфа в Мелбърн Надал изпре-
вари големите си съперници Новак Джо-
кович и Роджър Федерер, които остават
с по 20 трофея от Шлема. Рафа за първи
път излиза еднолично начело в това под-
реждане. Той не беше печелил турнир от

Шлема след “Ролан Гарос” през 2020 г.
Това е второто му отличие в Австралия
след 2009 г., а финалът в “зеления конти-
нент” бе под №6. Успехът на испанеца е
още по-впечатляващ, защото той лекува-
ше контузия в продължение на шест ме-
сеца, а през декември прекара и корона-
вирус. Надал става едва четвъртият тени-
сист в историята, печелил поне по два
пъти всеки от четирите големи турнира,
след австралийските легенди Род Лейвър
и Рой Емерсън, и Джокович.

Матадорът от Манакор прекъсна и
серия от четири загубени финала на
“Аустрелиън Оупън”. Той печели вто-
рия си трофей в Мелбърн 13 години
след първата титла, което е най-голяма-
та разлика между първа и втора купа в

този турнир. Рафа има вече 90 трофеи
в турнири на АТП.

За четвърти път в последните шест
години шампионът в Мелбърн бе опреде-
лен след петсетов мач (2017, 2018 и 2020).
Медведев и Надал се срещнаха за пети
път и едва за втори във финал на турнир
от Шлема след US Open 2019, когато
испанецът също спечели.

Сега във финала Надал реализира
само 3 аса, но последният бе в заключи-
телния сет в много ключов момент.
Съперникът му имаше 23 директни точ-
ки от сервис, направи и впечатляващите
76 уинъра, но след третия сет започна да
се пропуква по-често. В 29-ия си финал
от Големия шлем Надал завърши с 69
уинъра и 68 непредизвикани грешки.

КОНТРОЛИ

Левски - Марибор (Слвн) 2:2;
ЦСКА - Динамо М (Рус) 3:1; Ботев Вр
- Феризай (Кос) 3:2; Ботев Пд - Цар-
ско село 5:0; Локо Сф - Спартак (Сър)
2:2; Берое - Днипро (Укр) 1:2; Пирин
- Септември Сф 6:0; Черноморец Бч -
Черно море 0:3; Марица Пд - Раднич-
ки (Сър) 0:1; Хебър - Ротор (Рус) 2:4;
Литекс - Янтра 1:1; Септември Сим -
Марек 1:1; Беласица - Миньор 0:1;
Етър - Кюстендил 5:0.

КУПА НА АФРИКА

1/4-ФИНАЛИ

Гамбия - Камерун 0:2; Буркина
Фасо - Тунис 1:0; снощи: Египет -
Мароко; Сенегал - Екваториална
Гвинея.

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ
16.30 ЦСКА - Академия Пандев

ПО ДИЕМА СПОРТ 3
16.00 Лудогорец - Динамо К

ПО НОВА СПОРТ
21.45 Портсмут - Чарлтън

ПО МАКС СПОРТ 3
22.15 ПСЖ - Ница

ПО БНТ 3
Футзал, ЕП в Нидерландия
17.55 1/4-финали

ПО ДИЕМА СПОРТ 2
ВОЛЕЙБОЛ
19.00 Купа на България
(финал мъже)

ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
17.00 Турнир в Монпелие (мъже)

С повече от 100 млн. лв. ще бъде
увеличен бюджетът за спорт, а средст-
вата ще се разходват с приоритет за
четири големи инфраструктурни про-
екта. Това обяви спортният министър
Радостин Василев. Парите ще дойдат
от централния бюджет и нямат нищо
общо с онези 123 млн. лв., с които
ММС ще разполага тази година.

“Тези още 100 млн. лв. през юни,

Феновете на Левски купи-
ха виртуални билети за 33
370 лв. за първите три кон-
троли в Белек, Турция. Ре-
кордът е за последната про-
верка с Марибор (2:2), за ко-
ято “сините” отчетоха 1852
талона или 18 520 лв. От
първите два мача бяха събра-
ни други 14 850 лв. - 8250 лв.
с Гурник (1:1) и 6600 лв. с
Бохемианс (1:1). Идеята за
виртуални билети за контро-
лите е на треньора Станимир
Стоилов. За следващата про-
верка с турския Генчлербир-
лиги утре от 16 часа също се
продават пропуски.

В проверката с Марибор
точни бяха Хосе Кордоба (35)
и Здравко Димитров (76), а за
съперника се разписаха Ян
Репас (42) и Джордже Ивано-
вич (45). Равенството е доста
престижно, защото Мъри пус-

ЦСКА ще получи за-
брана да картотекира иг-
рачи през следващите два
трансферни сезона. Нака-
занието ще влезе в сила
още днес, след решение на
Върховния съд на Швей-
цария, който отхвърли
жалбата на “червените”
срещу санкцията, наложе-

Ôåíîâåòå íà Ëåâñêè
êóïèõà áèëåòè çà 33 000 ëâ.

Волейболистките на Марица Пловдив спечелиха за седми път Купата
на България след победа над ДКС с 3:0 гейма на финала във Варна

на титулярен състав под 21
години средна възраст.

“Добра проверка, имаше
нужната агресия и желание.
Контролът на топката също
не беше лош. Имахме и добри
моменти. Нямам голямо разо-
чарование с оглед на амбици-
ята, с която игра отборът. Да,
имаше индивидуални грешки,
след които получихме и голо-
вете, но пътят на такъв млад
отбор е през грешките, загу-
бите. Няма да търсим оправ-
дания, трябва всеки ден да се
подобряваме. Щом успява
такъв млад отбор да се проти-
вопоставя на Марибор, значи
може и в нашето първенство”,
каза Стоилов.

Той поздрави “сините”
фенове Мартин, Калин и Ан-
тони, които пропътуваха над
1200 км с автомобил, за да
гледат мача с Марибор.

Çàáðàíÿâàò íà ÖÑÊÀ íîâè
èãðà÷è çà åäíà ãîäèíà

Áþäæåòúò çà ñïîðò
ñêà÷à ñ íàä 100 ìëí. ëâ.

ако се наложи, ще “светнат”, за да ги
видят всички граждани. 15 млн. лв. са
за залата в Бургас. Тя трябва да бъде
завършена, но не преди да минат всич-
ки институции у нас и да видят защо
досега е “глътнала” 65 млн.”, обяви
министърът пред бТВ.

“Арена Бургас” се строи повече от
седем години и трябва да бъде домакин
на мачове за Евроволей 2023.

на от Спортния арбитра-
жен съд (КАС) в Лозана.

В края на миналата
година КАС потвърди, че
ЦСКА трябва да плати
дължимите над 1 млн. лв.
на бившия играч на тима
Юнес Бенжелюн. Столич-
ният клуб обжалва, но жал-
бата му е отхвърлена от

Върховния съд и сега
тимът ще получи забрана
да картотекира нови фут-
болисти през следващите
два трансферни прозореца.
Наказанието може да от-
падне, ако ЦСКА изплати
дължимата сума на Бенже-
люн или постигне договор-
ка с него за разсрочване.


